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Brusel chce zničit nejen české a slovenské lesy, ale i české a slovenské

zemědělce. V druhé části dnešní analýzy proto vysvětlíme, proč se

mají zničit čeští a slovenští zemědělci! A budete se zase divit, kdo v

tom jede!

V Polsku vystoupil před pár dny v televizi mluvčí tamních státních

lesů, které vlastní skoro 30% území Polska, Michał Gzowski, a

varoval, že Brusel  se chystá zabavit polské lesy! To je 1/3 našeho

území. Pokud to předáme byrokratům v Bruselu, lesy skončí, to je

strašné. V tuto chvíli jako Státní lesy, jako Polsko, jsme proti této

myšlence. Je to hrozba pro lesy v celé EU!  řekl v televizi mluvčí

Gzowski!

Brusel připravil ke schválení zákon o převodu kompetencí na řízení

všech státních a dalších lesů do Bruselu! Výbor pro životní prostředí,

veřejné zdraví a bezpečnost potravin Evropského parlamentu vydal

minulé úterý kladné stanovisko k úpravě smluv, a tato úprava by

přenesla lesnictví z národní kompetence do tzv. pravomoci sdílené

mezi EU a členskými státy! Zde máte seznam členů tohoto výboru, a

budete se zase divit, kdo v něm za Česko a Slovensko sedí! Mluvčí

polské vlády naštěstí oznámil, že žádné zabavování lesů Bruselem

neprojde, protože Polsko použije právo VETA!

Právo VETA přitom hodlají v EU zrušit Piráti. Jejich vůdce v

Europarlamentu Mikuláš Peksa oznámil: Je dlouhodobá pozice

Pirátů, že současné právo veta pouze umožňuje jednotlivým

oligarchům zasedajícím v radě členských států vydírat celé

společenství, a domáhat se tak úplatku. Zrušení je jediné rozumné

řešení, jak vrátit moc lidem! Pirát Lipavský, přiznal, že hlavním

českým vyjednavačem, který vede za česko v EU diskusi o zrušení
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práva VETA je ministr pro evropské záležitosti Mikuláš Bek (STAN),

který neformálně oslovil své kolegy v EU, a nyní hledají různé

varianty hlasování kvalifikovanou většinou.

Jakmile se zruší právo VETA, bude konec s našimi lesy! EU se

několik posledních let snažila zmocnit východoevropských lesů

pomocí tzv. zadních dvířek evropské justice, kdy se Evropské soudy

pokoušely nařizovat, že lesy v Evropě musí být podřízeny Bruselské

byrokracii! Když se to díky odporu několika bdělých poslanců

nezdařilo, vymyslel koncem loňského roku Brusel zákon, a aby

krádež lesů mohl prosadit, potřebuje zrušit právo VETA! ODS se už

jednou pokusila prodat České státní lesy, a tehdejší hlavní strůjce

tohoto plánu Petr Gandalovič (ODS), proslulý řadou skandálů,

(skandály) byl nedávno Petrem Fialou (ODS) povýšen, a zastává

funkci ředitele ORS MZV! Petr Fiala se opravdu obklopuje

zajímavými lidmi, že! Myslím, že právě případ toho, jak převést

lesnické kompetence a řízení českých lesů do Bruselu, je jasným

důkazem toho, že právo VETA v EU si nesmíme nechat vzít!

Tím spíš, že naše zemědělství a potravinářství má být také zničeno! A

víte proč má být zničeno! Protože Zelenský slíbil, že prodá

ukrajinskou černozem! Ukrajinskou zemědělskou půdu vlastní

takřka výlučně stát, ale na základě dlouhodobých (super-výhodných!)

smluv na ní pěstují obilí takřka výlučně zahraniční společnosti.

Ukrajinská úrodná černozem, o které snil Hitler, že ji Němci zaberou,

má rozlohu jako celá Itálie! 20 největších společností, které na

Ukrajině pěstují obilí, ovládá 14% veškeré zemědělské půdy. Jejich

majitelé sídlí v USA, Lucembursku, Holandsku, Francii a na Kypru!

Asi 80% ukrajinského zemědělství ovládají tzv. velkopěstitelé. Ceny

za pronájem půdy jsou skvělé – hektar si na Ukrajině západní

společnosti pronajímají za 37 USD! (Srovnání 195 USD ve Francii,

219 USD v Německu a 279 USD v Bulharsku!) Není divu, že hlavní

US giganti Cargill, Bunge Archer Daniels Midland, a švýcarský

Glencore nakupují pěstitelské společnosti jako zběsilí! Kdo má

smlouvu na dlouhodobý pronájem bude přeci mít výhodu při

https://www.novinky.cz/clanek/domaci-zrusit-veto-pri-rozhodovani-eu-cesko-je-zdrzenlive-40403332
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https://zpravy.aktualne.cz/ekonomika/ceska-ekonomika/ministr-gandalovic-zvazuje-privatizaci-statnich-lesu/r~i:article:514736/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Petr_Gandalovi%C4%8D
https://www.mzv.cz/jnp/cz/zahranicni_vztahy/rozvojova_spoluprace/aktualne/na_otazky_ceskeho_rozhlasu_k_obnove.html
https://www.largescaleagriculture.com/home/news-details/top-10-ukraines-largest-agricultural-landholders-2018/
https://www.fwi.co.uk/machinery/like-farm-ukraine
https://www.rferl.org/a/greener-pastures-for-ukrainian-farmers-zelenskiy-plows-ahead-with-land-reform/30168571.html
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Zelenského prodeji černozemě! Ve hře je budoucí vlastnictví celkové

roční produkce ve výši 30% světového exportu! Jde o desítky miliard

dolarů ročního zisku, který si majitelé přivlastní! Největší majitelé

mají statky o rozloze 570 000 hektarů! Tisíc těchto velkopěstitelů

ovládá skoro celou Ukrajinu, a největší z nich zaměstnává 100 tisíc

Ukrajinců!

Do EU se letos od léta valí obrovské množství ukrajinských

zemědělských produktů, které nejsou pěstovány podle přísných

norem EU, ale často s použitím zakázaných pesticidů! Situace

Východoevropských je den ode dne kritičtější! V Bulharsku se úplně

zhroutila zemědělská produkce, a 75 % úrody se už ani nesklízelo!

Protože dovoz produkce z Ukrajiny vzrostl 20 krát! V Polsku

zemědělci krachují a demonstrují! Ukrajinská pšenice se dovezla do

EU bez cla! Proč – protože její pěstitele přeci vlastní USA, a další

západní země! Východoevropští zemědělci mají zkrachovat, ale

západoevropští bankéři a spekulanti z USA, kteří před válkou na

Ukrajině investovali o své zisky nepřijdou! Dovoz ukrajinského obilí

do EU není pomocí Ukrajině, ale pomocí spekulantům a bankéřům z

Wall Street! 

To nejhorší má teprve přijít. Bankéři a spekulanti se už těší, až se

stane Ukrajina členem EU! Jakmile k tomu dojde největší část

zemědělských dotací dostanou ukrajinské farmy o rozloze 570 000

hektarů. Průměrná evropská farma má 16 hektarů! Průměrná česká

farma má 116 hektarů! Největší vlastnicí zemědělské půdy v Česku

jsou Babiš – 22 000, Vítek – 17 000, a Charlhold Yellow Ltd. se

sídlem na Kypru – 12 000 hektarů! Fialová vláda (euro-poslanec

Zdechovský) vedla tažení proti Babišovi, kvůli velikosti jeho farmy,

ale ta by se na Ukrajině nedostala ani do první stovky latifundií –

oficiální ukrajinský název velkofarmy! Nyní ta samá vláda schválila

bezcelní dovoz obilí pěstovaného super-oligarchy na Ukrajině, a

vůbec jí nezajímá, že to ničí, a v budoucnu úplně zničí České i

Slovenské zemědělce! Je to jak oznámil tento týden maďarský

https://www.michalapetr.com/map-1586-brusel-nechava-do-zemi-stredni-evropy-dovazet-zakazanymi-skodlivymi-pesticidy-pestovane-ukrajinske-obili-a-mistni-kvalitni-obili-odvazi-do-zapadni-eu-putin-se-tomu-smeje-a-orban-svolava-jed/
https://www.politico.eu/article/grain-ukraine-eu-farmers-pain-eu-member-agriculture-kyiv/
https://echo24.cz/a/HgYy7/zpravy-svet-ukrajina-ocekava-vstup-eu-mene-nez-dva-roky-summit-smyhal
https://www.idnes.cz/ekonomika/domaci/farmy-zemedelstvi-velikost-eu-krize.A220829_184330_ekonomika_ven
https://forbes.cz/v-cesku-vznikl-novy-zemedelsky-gigant-vlastni-skoro-dvanact-tisic-hektaru-pudy/
https://www.facebook.com/tomaszdechovsky/photos/a.280089825512633/1727026230818978/?type=3
https://pestisracok.hu/nagy-marton-az-usa-megkuldte-gazdasagi-haduzenetet-europanak/
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ministr Márton Nagy – USA vyhlásily Evropě ekonomickou válku,

aby zničily její průmysl, a aby si Evropu na věky podřídily. A zbohatly

na tom.

(Tažení proti Babišovi – ANO! Tažení proti dovozu bezcelního

ukrajinského obilí, které likviduje malé evropské zemědělce – NE! –

NIC! Chudák Babiš vlastní jen 22 000 hektarů, Největší západní

farmy na Ukrajině, které nyní dovážejí obilí bez cla do EU mají

rozlohu kolem  500 000 hektarů! )

Ve hře je krom Černozemě prodávané Zelenským i obrovská suma

zemědělských dotací EU, na kterou se bankéři a US spekulanti těší,

stejně jako na povolenky ze elektřinu a plyn!  386 miliard EUR je

suma zemědělských dotací EU! Česko z nich dostává jen drobty, ale

jakmile Ukrajina vstoupí do EU,  na zemědělce nic nezůstane! Až

Ukrajina vstoupí do EU dojde podle expertky na evropské

https://pestisracok.hu/nagy-marton-az-usa-megkuldte-gazdasagi-haduzenetet-europanak/
https://www.politico.eu/article/grain-ukraine-eu-farmers-pain-eu-member-agriculture-kyiv/
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zemědělství Aurélie Catallo k tomu, že Ukrajina začne z rozpočtu EU

více čerpat, než vkládat zpět, a její členství bude znamenat „výrazný“

pokles v celkovém objemu peněz přidělených jiným zemím! A

vzhledem ke kapacitě Ukrajiny produkovat miliony tun levného – ale

vysoce kvalitního – obilí, by současní lídři zemědělství v EU, včetně

Francie a Polska, „čelili náhlé konkurenci, které nemohou výrobními

náklady nikdy konkurovat.

Je sobota 4. únor 03.34 ráno. Na analýze o satelitech ještě pracuji.

Děkuji všem za pomoc, dary i dotazy. Mějte se letos, co nejlépe to

půjde! Naše analýzy vznikají jen díky Vám! A braňte lesy, nebo o ně

přijdeme!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Šok! Vladimír Putin včera ve Volgogradu pronesl navlas stejnou

argumentaci, kterou USA v roce 1945 odůvodnily použití jaderných

zbraní proti Japonsku! 

Americký státní úřad pro Historii USA oficiálně zdůvodňuje použití

atomové zbraně proti Japonsku takto: U.S. officials did not debate at

length whether to use the atomic bomb against Japan, but argued

that it was a means to a faster end to the Pacific conflict that would

ensure fewer conventional war casualties.  Překlad: Američtí

představitelé nediskutovali dlouze o tom, zda použít atomovou

bombu proti Japonsku, protože se shodli, že její použití bude

https://www.politico.eu/article/grain-ukraine-eu-farmers-pain-eu-member-agriculture-kyiv/
https://history.state.gov/milestones/1945-1952/atomic
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znamenat rychlejší ukončení tichomořského konfliktu, a to zajistí

méně (amerických) válečných obětí oproti konvenčnímu průběhu

války!

Včera ve Volgogradu, podle tradice posledních let krátce

přejmenovaného na Stalingrad, přednesl Vladimír Putin bojovný

projev. A oznámil, že Rusko opět čelí nacistické agresi kolektivního

západu, a použil klíčovou větu: Россия при ответе на угрозы

одной бронетехникой не обойдется!

Tato věta byla natolik západním médiím nesrozumitelná, že požádali

Putinova mluvčího Peskova o její vysvětlení, a Peskov diplomaticky

obrousil Putinova slova a oznámil, že Podle míry toho jak  se budou

(na Ukrajině) objevovat nové zbraně dodávané z jakékoli západní

země, bude Rusko postupně nasazovat svůj veškerý dostupný

(vojenský) potenciál, a odpoví jeho použitím při speciální vojenské

operaci!

Jenže Peskovovo vysvětlení je zavádějící – Putin ve své větě použil

sloveso не обойдется, a to má při překladu do angličtiny mnohem

zlověstnější podobu – will not cost! Nebude se platit! Putinova věta

tak zní: Rusko při odpovědi na hrozby (západními zbraněmi v

rukou Ukrajinců) nezaplatí jediným obrněným vozidlem! A to je

přesná argumentace, která byla podle Kanceláře pro Historii USA

použita před svržením jaderných bomb! Putin tedy ve Stalingradu

oznámil, že použije všechny prostředky, aby tak jako USA v roce 1945

ušetřily americké životy, ušetřil ruské životy, a podmínkou pro

splnění této hrozby jsou dodávky západních zbraní. 

Se Stalingradskou bitvou je spojen Stalinův rozkaz 227 – Ни шагу

назад! – Ani krok zpět. A to je další důvod brát Putinova slova vážně!

Analýza bude zítra pokračovat, rozborem možností, jaké zbraně, a

proti komu může Putin nasadit. 

https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%92%D0%BE%D0%BB%D0%B3%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4
https://topwar.ru/210129-prezident-rf-zapadu-rossija-pri-otvete-na-ugrozy-odnoj-bronetehnikoj-ne-obojdetsja.html
https://lenta.ru/news/2023/02/02/peskov/
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%9F%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%B7_%E2%84%96_227
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Je pátek 3. únor 02.31 ráno. Velice Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se politiky.

Už je nejvyšší čas, na jejich výměnu. Také pro jistotu zase

připomínám, že jsem absolventem VPA KG, a tak si na mne, jako na

ostatní absolventy dávejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Fialový Upír Kaprál, který se už nemůže dočkat, až bude společně

vládnout Česku, se už 19. března 2019 mezi sebou shodl, že Čechům

zvýší daně, aby bylo na válčení! Fiala tehdy oznámil: Generál Petr

Pavel ví, co potřebuje naše armáda, co potřebuje ČR, abychom

zůstali svobodnou a bezpečnou zemí, která je pevnou součástí

Západu. Myslím, že by mu měli více naslouchat politici z jiných

stran. Potom by nebyli proti návrhu ODS na zvýšení výdajů na

obranu na 2 % HDP, a doplnil svůj text pěkným obrázkem. (Viz

níže). Co Fiala zapomněl v roce 2019 svým voličům oznámit, je – o

kolik se musí zvednout daně, aby se mohly zvýšit výdaje na obranu o

0,84% HDP, a naopak je ještě před volbami lakoval, že se daně

zvyšovat rozhodně nebudou, a dokonce to sliboval v programovém

prohlášení vlády!

https://twitter.com/p_fiala/status/1108016351686193153?lang=de
https://www.macrotrends.net/countries/CZE/czech-republic/military-spending-defense-budget
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vlada-chce-zmenit-programove-prohlaseni-Normalni-podvod-na-volicich-vzkazuje-opozice-724766
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Čestné slovo Petra Fialy, že se daně zvyšovat nebudou, tak teď bude

mít stejnou váhu, jako čestné slovo předešlého prezidenta

(komunisty) Zápotondy, že měnová reforma nebude!

Anglický profesor Malcolm Chalmers, poradce “válečného” výboru

britského parlamentu a zástupce ředitele světoznámé vojensko-

politické výzkumné organizace RUSI, totiž obvinil současného

britského premiéra Rishi Sunaka, že nelze zvyšovat vojenské výdaje o

1% HDP, a současně lhát britským voličům, že se daně zvedat

nebudou, a vypočítal, že zvýšení vojenských výdajů o 1% HDP

znamená nutnost zvýšit anglickou základní sazbu daně DPH z 20%

na 25%. A nebo brutálně osekat důchody, a výdaje na zdravotnictví, a

na vzdělání!

Fiala chystá letos uzákonit, že vojenské výdaje musí být nejméně 2%

Český státní rozpočet byl naposledy v přebytku v roce 2019, a od té

doby je v dluhu. V roce 2019 byly vojenské výdaje Česka 1,16% HDP,

a jejich navyšování v letech 2020 až 2023 až na Fialou nařízená 2%

HDP tak bylo zatím financováno státními dluhy. To podle profesora

Chalmerse, a všech normálních ekonomů není možné. Proto musí

https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Ceskoslovensk%C3%A1_m%C4%9Bnov%C3%A1_reforma_(1953)
https://rusi.org/people/chalmers
https://rusi.org/news-and-comment/in-the-news/more-defence-spending-fine-sunak-needs-tell-us-where-money-coming
https://rusi.org/explore-our-research/publications/occasional-papers/famine-feast-implications-3-uk-defence-budget
https://plus.rozhlas.cz/bezpecnostni-publicista-gazdik-dve-procenta-hdp-na-obranu-jsou-jen-politickym-8902761
https://tradingeconomics.com/czech-republic/government-budget
https://www.macrotrends.net/countries/CZE/czech-republic/military-spending-defense-budget
https://mocr.army.cz/informacni-servis/zpravodajstvi/jasne-o-rozpoctu:-podivejte-se--na-co-pujde-pristi-rok-v-resortu-obrany-nejvic-penez-240160/
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Fiala buď snížit státní výdaje a nebo daně o 0,84% HDP, aby pokryl

náklady na zvýšené válečné výdaje, které prosazuje. Co pro Čechy

bude válečná politika znamenat?

(Na úhradu zvýšených každoročních vojenských výdajů plánovaných

novým vládním duem Fialový Kaprál bude třeba zavřít 4 nemocnice

velikosti Praha Motol, a nebo tyto peníze vyždímat z lidí!)

1. Fiala a Generál potřebují každoročně na uskutečnění svých

nových vojenských plánů, a na pokrytí zvýšených vojenských

výdajů od roku 2019 každoročně vybrat a nebo ušetřit dalších 62

miliard korun. Jedině tak se Česká republika nebude muset kvůli

jejich válečným plánům dále zadlužovat! 

2. Fiala a Generál tak mohou, aby měli na válku, zvýšit všem

Čechům daň z nemovitostí o průměrně 12 400 korun ročně na

jednu nemovitost, protože v Česku je zhruba 5 milionů bytů a

rodinných domů! 

3. Fiala a Generál tak mohou, aby měli na válku, zavřít 4

nemocnice velikosti Praha Motol, protože obrat Motola v roce

2021 byl 14 miliard korun, a naprostá většina z nich šla z

veřejného zdravotního pojištění!

https://www.michalapetr.com/map-1553-brusel-naridil-cesku-a-slovensku-zvysit-dane-na-potraviny-a-energie-o-50-jinak-prijdou-o-dotace/
https://www.fnmotol.cz/wp-content/uploads/vyrocni-zprava-2021-1.pdf
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4. Fiala a Generál také mohou, aby měli na válku, zvednout

základní sazbu DPH z 20% na přibližně 25%, protože celkový

výběr DPH v Česku je zhruba 500 miliard CZK ročně, ale do

státní pokladny se přiděluje pouze 64%! Tím zdraží zboží a

služby a nové byty a vyvolají další zdražování, protože podle

zákona kapitalistické ekonomiky se zvyšování DPH vždy projeví

zdražováním a inflací!

5. Fiala a Generál také mohou, aby měli na válku, propustit 62 000

státních státních zaměstnanců, kteří mají mzdové náklady

nejméně 80 000 CZK měsíčně. To ovšem neudělají, protože

takoví to úředníci sídlí většinou v Praze a v místech, kde se volí

fialově, a oba vědí, že by je už nikdy nevolili, kdyby je propustili.

6. Protože, krom těchto zvýšených válečných výdajů bude muset

ještě Fiala najít zdroje pro umoření strukturálního deficitu

Českého státního rozpočtu – 300 miliard CZK ročně, můžete si

uvedené částky vynásobit 5 krát! V Česku je už teď podle

ekonomů neúměrně zdaněna spotřeba (život) obyčejných lidí a

jejich práce, a tak by se nyní měl zdanit kapitál a majetek =

fialoví voliči! 

https://www.e15.cz/domaci/vyber-dph-roste-o-desitky-miliard-na-zkroceni-bilionoveho-dluhu-to-ale-nestaci-1395830
https://plus.rozhlas.cz/vyssi-dph-statni-rozpocet-nezachrani-extremne-danime-spotrebu-a-praci-zdanme-8917110
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(Čínský vtip, k čemu slouží současné zvyšování vojenských rozpočtů

NATO!)

Češi nemají, kde bydlet, ale vládní duo Fialový Kaprál plánuje

zvýšení válečných výdajů! Je přitom z historie známe, že Sovětské

impérium se zhroutilo v důsledků sociálních problémů, které

vyvolalo uzbrojení. Fialový Kaprál nemá lepší nápad než historii

opakovat!

O tom, jak to vypadá na ruské frontě, informoval před pár dny ve

Francii slavný novinář Régis Le Sommier, který navštívil ruské

jednotky a vyjížděl s nimi do bojů. Le Sommier není jen tak někdo –

ale jedna z největších francouzských novinářských celebrit, osobní

rozhovory v Oválné pracovně mu v minulosti dali i úřadující američtí

prezidenti Bush ml. a Obama, a celá škála vlivných amerických

jestřábů – jako Donald Rumsfeld, Colin Powell, John McCain, nebo

šéf CIA David Petraeus. Jeho informace, které nashromáždil za 10

dní pozorování Rusů na bojišti nyní válcují západními médii šířená

klišé o demoralizované ruské armádě. Podle Sommiera jsou nyní

Rusové stejně odhodlaní zvítězit, jako byli jejich dědové za II. světové

války, a jejich hrdinství se projevuje neustále a všude. Sázka na

morální kolaps Ruska, tak je jen pouhým zbožným přáním osob,

které Rusy vůbec nechápou! Podle Sommeira Západ podcenil ruskou

duši, která nezapomněla na oběť 20 milionů Rusů za II světové války,

aby jejich potomci mohli žít a nebyli zotročeni a vyhlazeni. Toto

ruské dědictví myšlení je prý na bojišti všude přítomné! 

Eldrige Colby, do nedávna šéf sekce Pentagonu zodpovědné za

strategii a rozvoj amerických ozbrojených sil, a tvůrce strategických

obranných ( válečných) plánů USA se v době, kdy jsem psal tento

článek, vyjádřil jasně – Pochybuji o účinnosti byť účinných sankcí

proti velké mocnosti. Rusko sankce pomocí svých přátel obešlo, a

dokonce bude letos zvyšovat své HDP! Podle mezinárodního

měnového fondu dokonce rychleji, než některé země EU! 

https://www.globaltimes.cn/page/202302/1284635.shtml
https://medium.seznam.cz/clanek/pavel-veleman-totalne-nedostupne-bydleni-halo-posloucha-nekdo-2296?utm_campaign=abtest208_reklama_na_4_pozici_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://en.wikipedia.org/wiki/R%C3%A9gis_Le_Sommier
https://www.breizh-info.com/2023/01/27/214509/regis-le-sommier-de-retour-du-front-russe-chez-pascal-praud/
https://aftershock.news/?q=node/1205793
https://www.defense.gov/About/Biographies/Biography/Article/1230279/elbridge-a-colby/
https://twitter.com/ElbridgeColby/status/1620775089259315201
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Gillian Keeganová, britská ministryně školství, včera dokázala, jak

politici nechápou, jaká bída na obyvatele Evropy doléhá. Keeganová

přišla do televizního studia, a v něm se snažila vysvětlit stovkám tisíc

učitelů, kteří právě v Anglii stávkují, že jejich mzdové požadavky

nebudou splněny. Přitom učitelé nemají na elektřinu, plyn a teplo.

Učitele jen svým vystoupením rozzuřila,  protože když je poučovala,

že se mají uskromnit, tak přitom okázale na kameru ukazovala své

hodinky Rolex za 10 000 GDP! A teď si představte, jak to dopadne,

až Rishi Sunak bude zvyšovat daně, jak to spočítal profesor

Chalmers, aby měl na válku! Obdobně je tomu i ve Francii, kde

stávkují a demonstrují už jednotky milionů! Evropa se ekonomicky

hroutí, a nadutí papaláši s vysokými platy chtějí z lidí vyždímat ještě

víc, aby bylo na válku! Výsledkem bude jen chaos a úpadek v době,

kdy se musíme soustředit na konkurenční ekonomický boj s Čínou!

Bohužel, Fiala loni dokázal, že jediné, co ho donutí něco pro občany

Česka udělat, je zaplněné Václavské náměstí. Češi se musí naučit

stávkovat a bouřit jako Angličané a Francouzi, jedině tak si na svých

papaláších vybojují důstojný život! 

Je čtvrtek 2. únor 04.48 ráno. Velice Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se politiky.

Už je nejvyšší čas, na jejich výměnu. Také pro jistotu zase

připomínám, že jsem absolventem VPA KG, a tak si na mne, jako na

ostatní absolventy dávejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

https://www.dailymail.co.uk/news/article-11700293/Gillian-Keegan-flaunts-10-000-Rolex-watch-tells-striking-teachers-realistic-pay.html
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CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Zničíme všechen náš domácí průmysl, a z jeho zaměstnanců uděláme

úplné žebráky! – vymysleli letos v lednu vládcové Česka a Slovenska,

a zorganizovali skupinu 7 obdobně uvědomělých předsedů vlád!

Cílem této fialové sabotážní skupiny je úplná destrukce evropského

průmyslu, a to ve prospěch Washingtonu! V dnešní analýze se proto

celé téhle partě podíváme na zoubek, protože jejich plán se bude

teprve tento měsíc v Bruselu schvalovat, a tak je čas, se mu postavit!

Od konce loňského roku vypukla ostrá válka o budoucí dobře placená

pracovní místa v Evropě. USA vytvořily dotační fond 369 miliard

USD a pomocí něj hodlají ovládnout veškerou produkci lithiových

baterií a elektromobilů na tzv. Západě. Všechna nová pracovní místa

na výrobu lithiových baterií a elektromobilů tak mají vzniknout jen v

USA! Podle schváleného zákona IRA, dostane v USA, každý výrobce

lithiové baterie proplaceno 45 USD na každou kWh vyrobené lithiové

baterie, a 10% z hodnoty materiálů použitých při výrobě baterie. Celá

výroba musí ovšem proběhnout v USA! Na každý elektromobil

vyrobený v USA potom ještě dostane 7500 USD daňové slevy.

Výsledek tohoto dotačního programu do roku 2030 je ohromující,

každý v USA vyrobený elektromobil bude z 1/3 ceny dotován

Washingtonem, a elektromobily vyráběné v EU budou cenově

absolutně neprodejné!

Vzhledem k známému lednovému vyhlášení šéfa koncernu VW

Schäfera, že koncern bude investovat do nové výroby pouze tam, kde

bude elektřina za 0,75 CZK za kWh, se kterým souhlasí všichni

průmyslníci, bylo Bruselu jasné, že je v pasti! V USA je cena elektřiny

mnohonásobně nižší než v Česku (Fiala Strop 6 CZK/kWh), a mastné

dotace lákají všechny výrobce aut se přestěhovat do USA! Pro český a

slovenský autoprůmysl to je rána z milosti! K nemilosrdné čínské

konkurenci se teď přidá dotovaná US konkurence! Přesně jak jsme

předpověděli v květnu 2022 – stalo se, a fialová vláda konec

https://www.congress.gov/bill/117th-congress/house-bill/5376/text
https://www.politico.eu/article/brussels-presses-washington-to-save-european-battery-industry-ira/
https://www.michalapetr.com/map-1559-putin-vcera-prolomil-plynovou-blokadu-evropy-cesko-ma-zbankrotovat-aby-se-nerozpadla-eu-pozaduje-bruselsky-komisar/
https://www.michalapetr.com/mip-77-zavirani-tovaren-na-prikaz-bruselu-uz-zacalo-konec-evropskeho-prumyslu-je-tady-a-s-nim-bruselska-zima-bida-a-hlad/
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podporuje! EU přitom ještě v roce 2020 vyvezla 5,6 milionu

automobilů, a utržila za ně cenu rovnou dovozu všech energií z

Ruska! Byla to zlatá slepice Evropy, kterou fialoví a bruselští

válečníci z jediný rok 2022 podřízli! EU pod řízením rotujícího

předsedy Fialy nejprve loni schválila zákaz výroby aut na spalovací

motory, a teď se Fiala, Heger a spol chystají zakázat v EU stejné

dotace na výrobu elektromobilů, jaké schválily USA! (Na konci

analýzy dokážeme, komu slouží!)

Jakmile byl loni tento plán v Kongresu schválen, v Bruselu zavládla

panika. EU má díky válce na Ukrajině a drahým energiím prázdnou

kasu, a nemůže sumu 369 miliard EUR sehnat jinak než společnou

půjčkou. Leč tato společná půjčka znamená, že by sice bylo na vznik

nových továren na lithiové baterie, a na přestavbu továren na

elektromobily, ale už by nebylo na válku na Ukrajině, protože ta se už

také financuje společnou půjčkou! 

Americký dotační zákon IRA rozzuřil evropské politiky. Nejprve proti

němu buntoval Macron, protože jeho autoprůmysl už je v ještě

větších troskách, než je český a slovenský! Macron vymyslel, že

elektromobily dovážené do EU, budou zatíženy takovými cly, že si je

nikdo nekoupí! Jenže plán se nelíbil ostatním, protože by se do EU

sice elektromobily nedaly dovážet, ale také by se z ní nedaly vyvážet,

a jejich produkce by bankéřům nevytvářela zisk. Vznikl tedy druhý

plán, na společnou půjčku, jako v éře COVID, ze kterého by se

vyplatily podobné dotace na výrobu elektromobilů jako v USA. Leč

tento plán zase narazil na odpor zemí EU, které auta nevyrábějí, tak

proč by dotovaly jejich výrobu zemím EU, které auta vyrábějí! Vždyť

z toho nic nemají! 

Boj společné půjčce na výrobu elektromobilů minulý týden vyhlásily:

Česká republika, Dánsko, Finsko, Rakousko, Irsko, Estonsko a

Slovensko! 5 zemí, které auta takřka nevyrábějí a 2 země, které jsou v

EU jejich hlavními výrobci! Chápete logiku Fialy a Hegera? Česko i

https://www.michalapetr.com/mip-77-zavirani-tovaren-na-prikaz-bruselu-uz-zacalo-konec-evropskeho-prumyslu-je-tady-a-s-nim-bruselska-zima-bida-a-hlad/
https://www.euractiv.com/section/energy-environment/news/seven-european-countries-oppose-new-eu-funding-as-response-to-us-green-subsidies/?utm_source=website&utm_campaign=popular


15/46

Slovensko žijí z výroby automobilů, a oni nejprve zakáží výrobu

spalovacích aut, a potom dotace na elektromobily, které je mají

nahradit!?

Tento boj 7 sabotérů podporují Německo, Belgie a Nizozemsko.

Všechny tři země mají nejmazanější plán ze všech! Německo a

Nizozemsko jsou bohaté, a hodlají si svůj vlastní nový elektroprůmysl

dotovat sami, a když se o své miliardy nebudou muset dělit s

chudými Španěly a Italy a Čechy a Slováky, svá pracovní místa si

zachrání a zbytek komponentů si dovezou z východoevropských

montoven! Opět se ukázalo, že EU není ani USA, ani Čína, ani Rusko,

aby celý stát pracoval pro všechny své občany, ale jen parta

vykutálených států, ve které Západ okrádá Východ, a Severozápad

okrádá Jihozápad! Ovšem ze všech politiků z tzv. automobilových

států, jen český Fiala a slovenský Heger, podporují plán na absenci

nových evropských dotací!? Jsou snad Česko a nebo Slovensko tak

bohaté, že si mohou dovolit vlastní dotace, jako Němci a Holanďané?

Samotný Brusel přitom varuje: Riziko spočívá v tom, že výrobní

společnosti bohatých zemí absence společných dotací využijí, aby

zaujaly dominantní postavení na jednotném trhu EU, na úkor

jiných výrobních společností z menších členských států EU, které na

podobnou vládní podporu nemají. Fiala a Heger jsou věrní sluhové

Bruselu, ovšem věrnější jsou USA, se ukázalo!

Válka na Ukrajině je drahá. Podle propočtů Německého institutu pro

hospodářství IW zaplatí letos každý Němec za válku na Ukrajině

2000 EUR (50 tisíc CZK), tedy celé Německo bude válka stát 4,5 %

HDP a 175 miliard EUR. Srovnatelně tak letos každý Čech zaplatí za

válku na Ukrajině 30 tisíc CZK, ovšem podle údajů HDP z roku 2021,

protože Fiala zase ještě loňská data nezveřejnil!

Komu vlastně slouží české duo Fialový Kaprál, nakousnul Paroubek,

který si všiml, že Generál raději telefonoval na Tchaj-wan, místo

toho, aby se zajímal, proč už 20% českých dětí nemá ani na školní

obědy! A Fiala rovnou od února vyhláškou zdražil dětem obědy o

https://www.euractiv.com/section/economy-jobs/news/german-finance-ministry-firmly-rejects-new-eu-common-debt/?utm_source=website&utm_campaign=popular
https://www.euractiv.com/section/economy-jobs/news/leak-eu-commission-plan-to-counter-us-green-subsidy-bill/
https://www.euractiv.com/section/energy-environment/news/eu-commission-announces-green-deal-industrial-plan-but-no-fresh-money/
https://www.iwkoeln.de/en/
https://rmx.news/germany/war-in-ukraine-to-cost-german-economy-e175-billion-this-year/
https://www.google.com/search?sxsrf=AJOqlzWOjfSxkK1qPJQw05FDzHiAedNRrw:1675212810182&q=HDP+%C4%8CR+2021&sa=X&ved=2ahUKEwiukuWDjvP8AhXQk4sKHWhVD6AQ1QJ6BAguEAE&biw=1455&bih=681&dpr=1.1
https://zivotvcesku.cz/jiri-paroubek-je-z-nove-hlavy-statu-petra-pavla-v-soku-vola-do-tchaj-wanu-misto-aby-se-zajimal-ze-petina-deti-nema-na-skolni-obedy-kritizuje-ho/?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=882220&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-skolni-obedy-zdrazuji-bez-jidla-muze-byt-i-40-tisic-deti-224832
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20%! A pak se pustil do Číny, že si Česko nic diktovat nenechá, a že si

Generál bude telefonovat komu chce! Celá story hovoru ještě

neinaugurovaného Generála Prezidenta s prezidentkou Tchaj-wanu

je poučná! Všichni předpokládali, že až Generál na Tchaj-wan zavolá,

Čína se rozzuří, a média budou moci zviditelňovat statečného

generála ex-komunistu, který se (Číno) -komunistů už nebojí, a je už

demokrat! Generál na Tchaj-wan zavolal 30. ledna, a Čína mlčela, jen

poslala tichý diplomatický protest spojený s dotazem do Prahy!

Média neměla, takřka co zveřejňovat. (Komentář o hněvu Číny, který

otiskly SCMP, a který 30. ledna CNN citovala, byl jen produktem

mírně-disidentských čínských novin, které občas slouží Číno-

komunistům, občas Západu.) A tak 31. ledna večer položil na

pravidelné tiskové konferenci čínského ministerstva zahraničí

redaktor Západní agentury AFP  dotaz čínské mluvčí Mao Ning tento

dotaz: Nově zvolený prezident České republiky Petr Pavel nedávno

telefonoval s Tsai Ing-wen, během kterého vyjádřil naději, že se s

Tsai osobně setká. Máte nějaký komentář?A nová čínská mluvčí

odpověděla:

Navzdory opakovanému odrazování a demarším (v diplomacii =

důrazné upozornění)  z Číny nově zvolený prezident České republiky

Petr Pavel nakonec telefonoval s Tsai Ing-wen, a to představuje

kontakt oficiální (státní osoby) s tchajwanskými úřady a vážné

vměšování do vnitřních záležitostí Číny. Jedná se o nehorázné

porušení politického závazku České republiky k principu jedné Číny

a vysílá to špatný signál separatistickým silám „Tchajwanské

nezávislosti“. Čína to odsuzuje a důrazně se tomu brání a my jsme

české straně vznesli formální demarši. Na světě je pouze jedna

Čína. Tchaj-wan je nezcizitelnou součástí čínského

území. Tchajwanská otázka se týká suverenity a územní celistvosti

Číny. Je to hlavní zájem Číny a politický základ pro vztahy Číny se

zeměmi, které mají s Čínou diplomatické styky. Vyzýváme Českou

republiku, aby přijala okamžitá a účinná opatření k nápravě

provinění, odčinila negativní dopady tohoto incidentu a věrohodně

dodržovala princip jedné Číny.

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-skolni-obedy-zdrazuji-bez-jidla-muze-byt-i-40-tisic-deti-224832
https://twitter.com/P_Fiala/status/1620377259344556032
https://www.scmp.com/news/china/diplomacy/article/3208462/czech-president-elect-petr-pavel-risks-beijings-anger-phone-conversation-taiwans-leader-tsai-ing-wen
https://cnn.iprima.cz/pavel-celi-hnevu-z-ciny-pekingu-se-nelibi-jeho-kontakt-s-prezidentkou-tchaj-wanu-199401
https://web.archive.org/web/20200804164758/https://www.theatlantic.com/international/archive/2020/08/scmp-hong-kong-china-media/614719/
http://my.china-embassy.gov.cn/fyrth/202301/t20230131_11017020.htm
http://my.china-embassy.gov.cn/fyrth/202301/t20230131_11017020.htm
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Mluvčí Mao Ning svá slova vyřkla 31. ledna ve 20.25 pekingského

času, ale Petr Fila se už ve 12. hodin českého diplomaticky se omluvil

a potvrdil setrvání Česka na politice jedné Číny! Česká média tak

měla svou story, a tvrdila, že je Čína nervózní, rozzuřená a podobně.

Opak je pravdou Čína není nervózní, nervózní jsou USA!

Na Tchaj-wanu se blíží k důležitým volbám. Politika prezidentky Tsai

Ing-wen je proamerická, ovšem podle volebních průzkumů to

vypadá, že blížící se volby možná vyhraje prezidentský kandidát Hou

Yu-ih z Kuomintangu, a ti jsou pro čínští. Což v reáliích tchaj-wanské

politiky znamená, že jsou pro tzv. tichou samostatnost, tak jak

fungovala předchozí desítky let, a pro větší spolupráci s Čínou, než

současné vedení! Tzv. Sjednocení s Čínou uznávají, ale až někdy ve

vzdálené budoucnosti. Samotná prezidentka Tsai Ing-wen loni navíc

ztrácela popularitu kvůli místnímu plagiátorskému skandálu! Velký

spor vedou oba tábory o dovoz amerického vepřového masa, který

současná vláda podporuje. US-vepři se vykrmují pomocí v EU, v

Rusku, v Číně, a ve většině světa zakázané látky Ractopamine, která

může způsobovat srdeční selhávání u lidí.

Tchaj-wanská politika je složitá. Žádný stát EU tam nemá

diplomatické zastupitelství. Vatikán tam provozoval historickou

diplomatickou misi na nižší úrovni, ale v roce 2019 ji přestal

obsazovat. Litva se v roce 2021 pustila do boje proti Číně, a zřídila

tam diplomatické zastoupení. Čína Litvu okamžitě zařízla sankcemi,

a loni na podzim Litva kapitulovala, a tchaj-wanský ministr zahraničí

Joseph Wu oznámil, že Litva nemá velvyslanectví, ale pouze tzv.

hospodářskou misi, která Číně nevadí! Stejnou misi má na Tchaj-

wanu i Česko, a v Číně to nikomu nevadí. Praxe je prostá – s Tchaj-

wanem lze komunikovat, ale pouze na nízké vládní úrovni. Petr Pavel

se teprve může ukázat, že je hrdina, a zavolat na Tchaj-wan, až bude

prezident v úřadu – leč to zřejmě skončí další čínskou blokádou jako

v případě Litvy.

http://my.china-embassy.gov.cn/fyrth/202301/t20230131_11017020.htm
https://twitter.com/P_Fiala/status/1620377259344556032
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-nespokojena-cina-40421537
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-pavel-tchaj-wan-cina-telefonat-prezidentka.A230131_083108_domaci_bro
https://www.tpof.org/%e7%b2%be%e9%81%b8%e6%96%87%e7%ab%a0/2022%e5%b9%b412%e6%9c%8820%e6%97%a5%e3%80%8c2022%e9%81%b8%e5%be%8c%e5%8f%b0%e7%81%a3%e6%94%bf%e5%b1%80%e8%88%87%e5%85%a9%e5%b2%b8%e9%97%9c%e4%bf%82%e3%80%8d/
https://en.wikipedia.org/wiki/Kuomintang
https://en.wikipedia.org/wiki/1992_Consensus
https://www.storm.mg/article/4473474
https://www.aljazeera.com/news/2021/12/17/taiwan-set-for-contentious-referendum-on-us-pork-imports
https://en.wikipedia.org/wiki/Ractopamine#cite_note-19
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/litva-otevre-urad-nesouci-jmeno-tchaj-wanu-za-to-zaplatite-hrozi-cina-174081
https://www.scmp.com/news/china/diplomacy/article/3200460/lithuanias-new-office-taiwan-not-de-facto-embassy-taipei-says
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Tchaj-wanci jsou mazaní obchodníci. Jejich pokladem jsou

nejpokročilejší čipy. USA se marně snaží přetáhnout jejich výrobu do

USA. Politika Tchaj-wanu je jednoduchá – výrobní továrny v USA

mají technologické zpoždění 5 let oproti tchaj-wanským, čínské a

další ještě větší. V praxi to vypadá tak, že na Tchaj-wanu se nyní

vyrábějí 2nm čipy, a pro USA se uvolnila technologie 4nm čipy. USA

loni zuřily, a tak v roce 2026 mají USA dostat k dispozici 3nm čipy.

Tchaj-wanci moc dobře vědí, že jejich křemíkový val, tedy US-Navy je

bude proti Číně chránit do té doby, dokud nejmodernější technologie

neodvezou do USA! Tzv. ostatní čipy, které jsou tzv. dvouciferné

10nm+, se vyrábějí tchaj-wanskými technologiemi hlavně v Číně. To

je druhá součást křemíkového valu – Čína dostane vše se zpožděním

jen dva-tři roky po USA a nemá potřebu tlačit na sjednocení s Tchaj-

wanem. USA mají mírnou převahu v technologiích, kterou Čína

vyrovnává masovou produkcí. 

Tento křemíkový val se USA pokoušejí narušit tlakem na Holandsko,

které má 100% monopol na výrobu strojů na tištění čipů! Holandsko

před pár dny přijalo stejnou politiku jako Tchaj-wan – Čína bude

dostávat s mírným zpožděním. USA nebyly moc nadšené!

Ovšem souboj o nejmodernější čipy převrátila před pár dny Čína,

která nečekaně oznámila, že vytvořila vlastní technologii k

průmyslové produkci kvantových čipů. (Pro laiky – čip může nabývat

pouze hodnoty 1 nebo 0, kdežto kvantový čip hodnot 1 nebo 0, ale i 1

a současně 0. Tím se otevírá zcela nová éra výpočetní techniky, a

klasické čipy mohou být rychle stejně zastaralé, jako se to stalo

laserovým diskům).

V době, kdy Čína nezuřila kvůli telefonátu Petra Pavla na Tchaj-wan,

ale zuřila kvůli návštěvě jeho bývalého NATO šéfa Stoltenberga v

Jižní Koreji a v Japonsku. Stoltenberg tam byl vyslán, aby místní

vlády přesvědčil k podpoře války na Ukrajině, a k podpoře rozšíření

NATO! Zda Stoltenberg v misi neuspěl stejně jako neuspěli kancléř

Scholz a US-generálka Richardsonová v Jižní Americe se teprve

dozvíme.

https://epsnews.com/2023/01/09/taiwan-already-has-3-nm-chips-why-the-u-s-lags/
https://epsnews.com/2023/01/09/taiwan-already-has-3-nm-chips-why-the-u-s-lags/
https://www.politico.eu/article/us-dutch-officials-meet-to-hammer-out-chips-control-deal-export-blocks-china/
https://www.globaltimes.cn/page/202301/1283282.shtml
https://www.globaltimes.cn/page/202301/1284570.shtml
https://www.aljazeera.com/news/2023/1/31/natos-stoltenberg-calls-for-stronger-partnership-with
https://english.news.cn/20230131/44dfaaba5cb5493e9846238674a23576/c.html
https://www.michalapetr.com/map-1586-brusel-nechava-do-zemi-stredni-evropy-dovazet-zakazanymi-skodlivymi-pesticidy-pestovane-ukrajinske-obili-a-mistni-kvalitni-obili-odvazi-do-zapadni-eu-putin-se-tomu-smeje-a-orban-svolava-jed/
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Naopak prý tento týden uspěl ve svých misích Vladimír Putin.

Nejprve s vládcem Saudské Arábie Mohammed bin Salman

prodiskutoval, jak budou řídit v nejbližších měsících světový trh s

ropou. A potom se domluvil na budoucnosti světového obchodu s

plynem s Alžírským prezidentem. Obdobně slavil úspěchy i další

východní nepřítel všech fialových, Lukašenko, který navštívil kolegu

zambijského diktátora Emmersona Mnangagwu, a vyměnil s ním

jeden traktor za žirafu. Inu Lukašenko asi studoval českou historii, a

pochopil, že Afričani rádi s Evropany mění své zboží za traktory. To

bohužel nechápe ani Fiala, ani Brusel, a tak lidé přicházejí o práci.

Jak je dobré dělat byznys s Čínou ukázala mluvčí Mao Ning na stejné

konferenci, kde odpovídala na telefonický hovor fialového generála

fialový na Tchaj-wan. Ning oznámila, že nigerijský prezident

Muhammadu Buhari se osobně zúčastnil slavnostního otevření

největšího přístavu v západní Africe – Lekki Deepwater Port, a tzv.

Lagos Blue Line, což je první elektrifikovaná síť moderní městské

železnice – metro na povrchu – v Africe. Oba čínské projekty mají

dát práci 170 tisícům Nigerijcům, a mají vydělávat 360 miliard USD.

Čína se pochlubila, že postavila v Africe už 6 000 kilometrů železnic,

6 000 kilometrů silnic, téměř 20 přístavů, více než 80 velkých

energetických zařízení, 130 nemocnic, 170 škol, 45 sportovních

center a 500 zemědělských velko-projektů. 

Jak vidíte, české duo fialový kaprál se zajímá pouze o svoje

zviditelňování, a nějak nechápe, že byli zvoleni, aby lidem zajišťovali

dobře placenou práci a důstojný život, a ne aby likvidovali český

průmysl. Pokud nám budou vládnout dlouho, i Nigerijci začnou mít

už vyšší životní úroveň než Češi! To bude mít možná aspoň výhodu,

že k nám přestanou putovat jejich uprchlíci! 

Je středa 1. únor 05.07 ráno. Text jsem psal dlouho, tak se omlouvám

za chyby, ale už ho nestihnu opravit.  Velice Vám děkuji za pomoc,

dary i nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu,

ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme

pokračovat v našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než

https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/01/30/Saudi-Crown-Prince-Putin-discuss-OPEC-cooperation-for-oil-market-stability-Kremlin
https://www.aa.com.tr/en/politics/putin-speaks-to-algerian-president-armenian-premier/2802660#!
https://english.news.cn/20230131/9eeae04af096461abf40fba4816126ce/c.html
http://my.china-embassy.gov.cn/fyrth/202301/t20230131_11017020.htm
https://punchng.com/jubilations-fears-as-lagos-blue-rail-line-comes-alive/
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mobilizovat, ale politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte

se politiky. Už je nejvyšší čas, na jejich výměnu. Také pro jistotu zase

připomínám, že jsem absolventem VPA KG, a tak si na mne, jako na

ostatní absolventy dávejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

 

.

.

Dnešní analýza je dlouhá. Jak Brusel zakazuje východoevropským

zemědělcům používat při pěstování obilí legální pesticidy, a z

Ukrajiny dováží obilí pěstované pomocí nelegálních (zdraví

škodlivých) pesticidů, je na konci analýzy!

Perlička na dnešní začátek! Jak jste si všimli, Škoda Auto omezuje

výrobu, protože nejsou čipy! V Kolíně zastavili dokonce výrobu! A

čipy nebudou, hlásí experti na světový trh s čipy! Proč nejsou čipy v

EU, když jsou čipy v Číně, Vás ovšem překvapí! Soudruzi v Bruselu

totiž zase udělali chybu. Nařídili výrobu chytrých aut, ale zapomněli

na jednoduchou rovnici – auto na spalovací motor rok 2010 = 300

čipů, auto na zelený bruselský spalovací motor rok 2020 = 1000 čipů,

elektromobil rok 2023= 5000 čipů! Čínští plánovači vše pochopili, a

tak naplánovali na rok 2030 už spotřebu 120 miliard čipů jen pro

výrobu automobilů, a naplánovali také jejich výrobu. Bruselští

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-firmy-skoda-auto-rusi-smeny-chybi-soucastky-odborari-se-boji-co-bude-dal-224734#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest208_reklama_na_4_pozici_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://asia.nikkei.com/Business/Tech/Semiconductors/Chip-glut-to-last-most-of-2023-while-automotive-crunch-persists
https://finance.sina.com.cn/stock/hkstock/ggscyd/2023-01-19/doc-imyatkxe8771103.shtml
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plánovači zase nic nepochopili, a tak loni v červenci, když už každý

věděl, že čipy nebudou, naplánovali na rok 2030 jen spotřebu 33

miliard čipů pro autoprůmysl EU, ale ne jejich výrobu! Z

jednoduchého srovnání Bruselských a Pekingských plánů vyplývá, že

Čína bude vyrábět 4 krát více aut než Evropa, ale jen když na Evropu

zbydou nějaké čipy! Jak vidíte v Bruselu sedí úřední Blbci, kteří

nezvládnou ani matematiku 5. třídy základní školy!

Rozpad sovětského bloku začal nedostatkem dámských vložek,

toaletního papíru, a v SSSR dokonce došlo i mýdlo pro horníky.

Rozpad Euro-bloku začíná nedostatkem, čipů, energií a léků! Brusel

včera potvrdil, že nedostatek léků ve 4 zemích bloku je spojen s

úmrtími. Rumunsko už zakázalo vývoz antibiotik ze země! A další

země zákazy, známé z éry počátku epidemie Covid připravují. Léky v

Evropě nejsou. Německo vymyslelo, že aby bylo léků dost, budou se

organizovat ve městech bleší trhy, na kterých si lidé budou moci

vyměňovat mezi sebou léky. Francie zase vymyslela, že se EU vrátí do

středověku, a lékárníci a mastičkáři budou zase ve svých krámcích

míchat léky pro lidi. Léky nejsou protože nejsou klíčové suroviny

(API) k jejich výrobě. Výroba API látek je náročná na energie. V EU

už loni v létě ukončila, a nebo omezila výrobu řada firem

produkujících látky API, protože jejich výroba se v Evropě za

stávajících cen energií nevyplatila. Co udělal Brusel, a další země EU,

aby výrobu zachránil. Nic. Teď se dostavil důsledek – nejsou léky,

protože je není z Čeho vyrábět! Politika Green Deal a válka na

Ukrajině a sankce na Rusko tak mají na svém kontě první zemřelé

Evropany. Po autoprůmyslu Brusel zlikviduje i farmaceutický

průmysl. Snad jediní Holanďané měli loni odvahu a krachujícího

výrobce látek API, který vyrábí v Holandsku zachránili před

krachem! O tom, že v EU bude kvůli nedostatkům látek API

dovážených z Číny nedostatek léků se v Bruselu ví už od roku 2013!

(Není to překlep!) Stejně jako u čipů, i u látek API zase Bruselští

úředníci zaspali! Zatím co v Bruselu spokojeně spali, už v roce 2020

Indie nařídila investovat do produkce API 1,3 miliardy USD, protože

Indie sice vyvážela do USA léky představující 40% americké spotřeby

file:///C:/Users/Lenovo/Downloads/European_Chips_Report_yFsC6FEfMwZiRpia7osXFiDuM_89124.pdf
https://www.politico.eu/article/health-care-pharma-why-is-europe-running-out-of-medicines-and-whats-being-done-about-it/
https://www.euronews.com/next/2022/10/28/ukraine-crisis-energy-drugs
https://gabionline.net/policies-legislation/China-and-India-still-to-comply-with-new-EU-API-rules
https://www.fiercepharma.com/manufacturing/india-investing-1-3-b-to-cut-dependence-chinese-apis
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generických léků, ale 70% látek nutných pro tento dovoz dovážela z

Číny! EU byla před energetickou krizí už v roce 2019 závislá na

dovozu čínských látek API ze 22%, a to představovalo 778 tisíc tun!

Přesto Brusel nechal loni v létě krachovat evropské výrobce API a

omezovat je výrobu kvůli drahým energiím. EU si přitom dokázala

před krizí vyrobit sama jen 51,9% látek API, bez kterých léky prostě

nevyrobíte!

Největší Bruselský skandál, jak EU pohrdá zdravím svých občanů, ale

vypukl před týdnem. Brusel se začal na základě stížností farmářů z

Polska a Rumunska vážně zabývat podezřelým vývozem nekvalitního

ukrajinského obilí do zemí východní EU! Skandál má dvě roviny!

Ekonomickou – ruinuje zemědělce na východě EU! A zdravotní!

Bronisław Węglewski, šéf agrární komory z Lodže v Polsku vyhlásil

18. ledna, že Polské zdravé obilí se vyváží na Západ EU, a Poláci

musí místo něj konzumovat ukrajinské obilí pěstované pomocí

nelegálních chemikálii! Západ ví, jaké je ukrajinské obilí, a

nekupuje ho. Nakupujeme ho my, a tak ničíme polské farmáře. Před

válkou stála pšenice v Polsku 140-160/100 kg, a nyní už jen 110-

120/100 kg. Náklady na její pěstování se přitom výrazně zvýšily.

Jak se máme my, polští farmáři, uživit? My nesmíme pěstovat obilí,

ale musíme padnout, aby tady u nás mohli vládnout Ukrajinci. Ve

skutečnosti to ale není obilí Ukrajinců, ale obilí pěstované na

Ukrajině oligarchy ze Západu, kteří mají svá pole na Ukrajině!

Požár vyvolaný Weglewskim se okamžitě snažil uklidnit polský

ministr zemědělství Henryk Kowalzcyk, který ihned vystoupil v

rozhlase a oznámil, že: Kvalita ukrajinského obilí se testuje, takže to

není pravda. Výrobek splňuje všechny standardy kvality a je stejně

dobrý jako polské obilí. Existují rozdíly v technologii zemědělské

výroby, protože polští farmáři musí pracovat v souladu s

požadavky. Na Ukrajině takové požadavky nejsou, což může

způsobit cenový rozdíl! Jenže se okamžitě připomnělo vyšetřování

OSN, které v roce 2018 zjistilo, že na Ukrajině je až  15% všech

používaných pesticidů dodávaných mafiány, a že tyto pesticidy jsou

https://www.efpia.eu/media/554792/key-trade-data-points-on-the-eu27-pharmaceutical-supply-chain.pdf
https://www.cenyrolnicze.pl/wiadomosci/rynki-rolne/zboza/29750-nasze-zboze-spelnia-najwyzsze-standardy-a-naplywa-do-nas-podejrzane-ziarno-z-ukrainy-mamy-sie-truc
https://www.unep.org/news-and-stories/story/fake-pesticides-real-problems-addressing-ukraines-illegal-and-counterfeit
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velmi často zakázané a zdraví nebezpečné! Za vším je prý

neuvěřitelná ukrajinská korupce! Ukrajina sice podepsala

Rotterdamskou úmluvu o zákazu těchto chemikálií, ale nijak její

účinnost nevynucuje! 

Podle nařízení Bruselu se od loňského léta dováží bezcelně do EU

Ukrajinské obilí! Východní farmáři v Rumunsku už proto ani

nesklízejí svá pole, protože jejich, stejně jako polské obilí je

ekonomicky neprodejné! Naplnila se tak slova bývalého polského

ministra zemědělství Jana Ardanowski , který už v létě požadoval,

aby se ukrajinské obilí nedováželo do EU, protože to zničí polské

farmáře! Farmáři v Polsku proto už zahájili tento týden demonstrace

proti nekvalitnímu ukrajinskému obilí, protože jim vláda sdělila, že s

tím nemůže nic dělat, protože dohodu o bezcelním dovozu

ukrajinského obilí nařídil Brusel! 

Brusel tak používá dva metry – vlastním farmářům zakazuje používat

legální a zdraví málo škodlivé pesticidy – ale z Ukrajiny nechává

dovážet za dumpingové ceny obilí pěstované až z 25% pomocí

nelegálních, zakázaných a zdraví nebezpečných pesticidů! Zdravé

východoevropské obilí se prý odváží na západ, kde se obilím vykrmují

také četné chovy prasat, která se v Česku už ani nevyplatí chovat!

Opět bruselské politiky – Západu EU sloužit, Východu EU škodit!

Jak hluboko ještě máme klesnout ve svém ponížení Západu EU! 

Proti těmto nekalým Bruselským praktikám se rozhodl postavit

Victor Orbán, do akce proti praktikám Bruselu se zapojilo i Česko,

Polsko, Bulharsko a Rumunsko! Slovensko v tom problém asi nevidí,

protože se nepřipojilo! Rusko z toho má radost! Podle ruských zpráv,

ale jde ministrům ze střední Evropy jen o dotace z Bruselu, a ne o

zastavení importu obilí z Ukrajiny! Tak asi bude kvalitní, že!?

Válka na Ukrajině bude mít mezi zeměmi EU brzy první oběť! Itálie

byly včera večer v šoku – ještě před 6 dny se zdálo, že Brusel splní její

přání, a všechny země EU se budou muset opět společně zadlužit, aby

Itálie získala další desítky miliard na svoji tzv. restrukturalizaci

https://www.unep.org/news-and-stories/story/fake-pesticides-real-problems-addressing-ukraines-illegal-and-counterfeit
https://www.euractiv.com/section/agriculture-food/news/commission-tries-to-calm-worries-over-ukraine-grain-influx/
https://rmx.news/poland/former-minister-ukrainian-grain-must-not-stay-in-poland/
https://rmx.news/poland/polish-farmers-say-country-is-being-flooded-with-cheap-low-quality-ukrainian-grain/
https://rmx.news/poland/polish-farmers-say-country-is-being-flooded-with-cheap-low-quality-ukrainian-grain/
https://rmx.news/hungary/ukrainian-grain-exports-threaten-central-europe/
https://topwar.ru/209883-vostochnoevropejskie-selhozproizvoditeli-trebujut-ogranichit-postavki-v-region-deshevogo-zerna-s-ukrainy.html
https://topwar.ru/209883-vostochnoevropejskie-selhozproizvoditeli-trebujut-ogranichit-postavki-v-region-deshevogo-zerna-s-ukrainy.html
https://biz.crast.net/sources-say-italy-eu-close-to-reviving-gacs-bad-debt-scheme/
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dluhů! Leč včera přišla ledová sprcha, a Brusel oznámil, že žádné

další společné zadlužování (ve prospěch Itálie) nebude! Nyní se

společně EU zadlužuje už ve prospěch Ukrajiny! Pro Itálii to

znamená těžké časy, možný bankrot, a zřejmě i odchod z Eurozóny!

Ukrajinská válka tak spěje k rozpadu EU! Putin má určitě radost!

Foto: US-Generálka Richardsonová

zklamala na své misi v Jižní Americe na

celé čáře. Když požadovala zbraně pro

Ukrajinu, dostala odpověď: Nedali

bychom Vám ruské zbraně, i kdyby to byl

šrot! A pak bylo ještě hůř!

Putin měl včera radost i ze zemí Jižní

Ameriky. Tam se před týdnem vypravila

na turné US generálka Laura

Richardsonová, a snažila se přesvědčit

tamní vládce, aby poslali své ruské zbraně

a munici Ukrajině, a na oplátku získali slib, že jim USA dodají své

špičkové zbraně! Generálka neuspěla. Kolumbijský prezident

Gustavo Petro jí doslova řekl: I kdyby to byl kovový šrot, nedali

bychom ruské zbraně, aby pokračovali ve válce na Ukrajině!,

Brazilský prezident Lula, oznámil, že Brazílie nepošle na Ukrajinu

ani německou munici do Leopardů, kterou si koupila. A mexický

prezident Obrador rovnou zkritizoval jakékoli vojenské zásilky

Ukrajině. Generálka se potom snažila, aspoň přesvědčit místní

vládce, aby USA prodali svá naleziště lithia a dalších kovů – leč

dostala ještě ostřejší odpověď: Latinská Amerika není už zadní

dvorek nebo vaše farma k využívání našich přírodních zdrojů. US

média z toho v šoku ihned vyvodila závěr, že Latinská Amerika se už

stává zadním dvorkem Číny, a že bude ještě hůř, protože oranžové

revoluce ve Venezuele a dalších zemích Latinské Ameriky selhaly, a

naopak se kontinentem má letos prohnat růžová vlna revolucí

spojených s Ruskem a Čínou! Čína v oblasti masivně investuje a

získává podporu – viz mapa!

https://biz.crast.net/sources-say-italy-eu-close-to-reviving-gacs-bad-debt-scheme/
https://www.lastampa.it/economia/2023/01/31/news/aiuti_di_stato_bruxelles_gela_roma_non_faremo_altro_debito_per_la_crisi_usate_il_pnrr-12613683/
https://topwar.ru/209903-strany-latinskoj-ameriki-otkazali-ssha-v-postavkah-vooruzhenij-rossijskogo-obrazca-na-ukrainu.html
https://www.vozdeamerica.com/a/eeuu-pide-a-paises-latinoamericanos-que-donen-a-ucrania-las-armas-compradas-rusia/6925729.html
https://en.wikipedia.org/wiki/Laura_J._Richardson
https://mil.in.ua/en/news/presidents-of-colombia-and-brazil-rule-out-sending-weapons-to-ukraine/
https://latinus.us/2023/01/24/general-eu-destaca-reservas-litio-latinoamerica-no-somos-hacienda-explotar-recursos-responde-evo/
https://www.newsweek.com/latin-america-now-chinas-backyard-opinion-1775772
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Zatím co země Latinské Ameriky se těší na čínské investice v Evropě

žádné nebudou. Jak včera oznámil Brusel žádné dotace na přechod

na tzv. moderní zelenou ekonomiku, kterou nařídil, nebudou, a každý

stát EU si je musí sehnat sám! Už vidím Fialu, jak se bude snažit

pomocí nějakých vlastních českých dotací nalákat nějaké zahraniční

firmy, když s dotační silou Německa, Francie a dalších zemí soutěžit

nemůžeme. Brusel tak kapituloval a uznal, že s USA v dotacích na

elektromobilitu soutěžit nemůže! Výsledkem bude strmý úpad

Evropy a jejího průmyslu. Vše urychlí výdaje na válku na Ukrajině!
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Je úterý 3. leden 03.24 ráno, a já Vám velice děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se politiky.

Už je nejvyšší čas, na jejich výměnu. Také pro jistotu zase

připomínám, že jsem absolventem VPA KG, a tak si na mne, jako na

ostatní absolventy dávejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Včera 29.1. vyhlásil předseda

vojenského výboru NATO admirál

Rob Bauer (foto, zdroj), že

ekonomika zemí NATO musí přejít

na tzv. válečnou ekonomiku v době

míru, a že je třeba začít přednostně

přidělovat vybrané suroviny a

vybrané zdroje pro potřeby válečné

výroby na úkor omezení civilní

produkce. Podle teorie válečné

ekonomiky tak admirál Bauer,

nástupce generála Pavla v úřadu,

požadoval přechod mírové

ekonomiky zemí NATO na první

stupeň válečné mobilizace. Stupně

https://www.nato.int/cps/en/natohq/who_is_who_150228.htm
https://www.hilarispublisher.com/open-access/basics-of-economy-wars.pdf
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válečné mobilizace ekonomiky jsou dle západní teorie tři – prvotní

mobilizace, všeobecná mobilizace, a totální mobilizace. A to je velice

legrační, protože generál Petr Pavel včera, den po svém zvolení,

ujišťoval Čechy, že jim dává jasně najevo, že mobilizace, případně

jakékoliv zatahování do války je nesmysl. Že nic takového se určitě

konat nebude. Admirál Bauer přitom ten samý den už požadoval:

civilní průmyslová výroba zemí Atlantické aliance se musí

přeorientovat na vojenskou výrobu. Zásoby západních arzenálů stačí

jen na dobu míru, nyní nestačí, protože na Ukrajině je šílená

spotřeba, řekl admirál, a poznamenal, že: K dosažení tohoto

přechodu (na válečnou ekonomiku) bude nutná změna mentality

veřejnosti, a to je extrémně náročná změna, která bude „obtížná“.

Musíme se ale ujistit, že Rusové nevyhrají válku na Ukrajině. Pokud

vyhrají, budeme mít mnohem větší problém, pokud jde o peníze a

obranu, protože Rusové budou na našich hranicích, varoval včera

admirál, a vydal tak jasné úkoly, k zahájení přechodu na I. stupeň

válečné mobilizace ekonomiky, a bez jeho splnění, není dostatečná

podpora Ukrajiny možná! V dnešní analýze se na tuto prvotní formu

válečné mobilizace zemí NATO podíváme podrobněji, včetně tří

scénářů, na konci analýzy,  jak se mobilizace bude dále rozvíjet, když

o ní nechce občany informovat Prezident-Generál. Tento přechod

ovšem v žádném případě neznamená, že bude válka NATO kontra

Rusko, ač ji nebezpečně přibližuje! Čínský zástupce Zhang na

briefingu Rady bezpečnosti OSN o Ukrajině varoval už 13. ledna:

Současná situace na Ukrajině je důsledkem hluboce zakořeněné

bezpečnostní nerovnováhy v Evropě. Zásadní řešení lze nalézt

pouze tehdy, když zúčastněné strany překonají neshody a zasednou

k jednacímu stolu, Je třeba ukončit konflikt a znovu vybudovat

evropskou bezpečnostní architekturu. Admirál Bauer Zhangovi včera

rázně odpověděl, ve stylu – rozhodnou zbraně, a ne diplomaté! Ten

samý den navíc prasklo, že velitel US Air Mobility Command,

čtyřhvězdičkový generál Mike Minihan (foto dole, zdroj), v pátek

rozeslal svým podřízeným dopis datovaný na 1. února 2023, a v něm

https://www.hilarispublisher.com/open-access/basics-of-economy-wars.pdf
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/volby-prezidentske-rozhovor-s-petrem-pavlem-v-cem-budu-jiny-nez-vaclav-klaus-a-milos-zeman-224704#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest208_reklama_na_4_pozici_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://www.rtp.pt/noticias/mundo/entrevista-presidente-do-comite-militar-da-nato-defende-economia-de-guerra_v1463043
https://www.ukrinform.net/rubric-economy/3661533-nato-allies-should-shift-to-war-economy-military-committee-chief.html
https://www.globaltimes.cn/page/202301/1284426.shtml
https://www.outsidethebeltway.com/general-preparing-for-war-with-china/
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/01/29/asia-pacific/us-general-china-war-warning-2025/
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oznámil, že v roce 2025 vypukne válka mezi USA a Čínou, aby se

připravili. Pentagon se sice od dopisu distancoval, leč válečná

rétorika bojechtivých generálů a admirálů nabírá na obrátkách!

Generál Petr Pavel včera v

rozhovoru ostře napadnul

Viktora Orbána, a vymezil se

proti němu. Prý dokonce se

rozhodl kandovat, až když zjistil,

že když jsem viděl, jak se Andrej

Babiš inspiruje u Viktora

Orbána, jakým způsobem

přesvědčuje lidi o tom, že on bude tou správnou hlavou státu, tak

mě to do značné míry vyděsilo a řekl jsem si, že tohle bych opravdu

nechtěl. A v podstatě jsem to bral tak trochu jako povolání zpět do

služby.  To je velmi legrační tvrzení, protože v roce 1988, když se

generál ještě aktivně připravoval na službu profesionálního agenta

STB ve službách vojsk Varšavské smlouvy, Viktor Orbán už založil

disidentské hnutí, a jako řečník, požadoval na demonstracích stažení

sovětských vojsk z Maďarska, a svobodné volby!

Proč útočí Generál Prezident na Předsedu vlády Disidenta? Odpověď

je prostá. Orbán přitáhnul do Maďarska minulý rok rekordní

zahraniční investice 6 miliard EUR. 48% z tzv. Východu a 42% z tzv.

Západu! Tisíce nových dobře placených pracovních míst, včetně

továrny na výrobu lithiových baterií se za tyto investice už budují v

Maďarsku. V Česku se jen slibuje, giga-faktory VW pozastavil, z

důvodů vysokých cen energií, dokonce i oznámení o přílivu

zahraničních investic do Česka fialová vláda opět raději tají stejně

jako loni, aby nebylo srovnání. Čína i ostatní země světa se už letos v

lednu svým občanům chlubí, kolik nových dobře placených

pracovních míst jim loni sehnaly, jen Fiala se nemá čím chlubit.

Ostatně už za Babiše se investice do nových míst propadly děsivým

tempem.

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/volby-prezidentske-rozhovor-s-petrem-pavlem-v-cem-budu-jiny-nez-vaclav-klaus-a-milos-zeman-224704
https://cs.wikipedia.org/wiki/Viktor_Orb%C3%A1n
https://abouthungary.hu/news-in-brief/fdi-in-hungary-reaches-record-6-billion-euros-in-2022
https://www.michalapetr.com/map-1559-putin-vcera-prolomil-plynovou-blokadu-evropy-cesko-ma-zbankrotovat-aby-se-nerozpadla-eu-pozaduje-bruselsky-komisar/?preview_id=2567&preview_nonce=5c0c2263f3&post_format=standard&_thumbnail_id=-1&preview=true
https://www.china-briefing.com/news/china-records-steady-fdi-growth-in-2022/
https://tradingeconomics.com/czech-republic/foreign-direct-investment
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Petr Pavel včera bezostyšně tvrdil, že země NATO tvoří 50%

světového HDP! Podle respektované studie tvořilo NATO sice ještě

před deset lety jen 45%, a to číslo vytrvale klesá, ale problém je jinde,

a generál by se měl zeptat své manželky, ta studovala na 99% podle

stejných osnov 7 z 8 semestrů jako já, a tak o tom, jaký je rozdíl mezi

válečnou a mírovou ekonomikou něco musí vědět – podíl průmyslu

na HDP USA je jen 10%,  na HDP EU jen 22%, ale u Číny a Ruska je

podíl průmyslu 33%. (Na grafu si všimněte, jak Putin v posledních

letech mazaně zvyšoval průmyslovou výrobu, lišák jeden! A na grafu

EU, jak se Brusel snažil, aby byla EU odprůmyslněna.) Válečná

ekonomika znamená především průmyslovou výrobu, a to je problém

– země NATO jsou už za míru závislé na dovozu základních

průmyslových výrobků z Číny, Indie a dalších zemí světa, třeba

obyčejné léky…náklady na válečnou produkci tak zvýší potřebu

dovozu, tím opět porostou světové průmyslové ceny, a hlad po

energiích, je to velmi začarovaný kruh, a ne nadarmo admirál Bauer

řekl, že musí dojít k extrémně náročné změně mentality

obyvatelstva zemí NATO, a určité komodity se musí přednostně

přidělovat vojákům! Musíte zchudnout, aby bylo na válku, aby bylo

na Green Deal, aby bylo na nové úředníky, kteří budou kontrolovat

Vaše správné myšlení. Místo investic do budoucnosti jsou na řadě

investice do zbraní! SSSR se uzbrojil, a NATO ho v tom hodlá

následovat! Ve válečné ekonomice se nepočítají dolary, eura a ani

rubly, ale jen náboje, kulomety, tanky, děla, počítače, nové vědecké

vynálezy…kdo vyrobí víc v lepší kvalitě a moderněji bude vítězem.

Kolik na tom vydělají bankéři a Hollywood, nemá na výsledek vliv.

Rusko vyrábí moderní tank za cenu západního bojového vozidla,

granát 155mm několikrát levněji, oceli, titánu, energií má přebytky,

stejně jako potravin. Vše levněji, než Západ nakupuje v Číně a Indii.

Válčit s Ruskem, byť formou pomoci Ukrajině bude Západ stát

mnohem více miliard než Rusko, a jak oznámil admirál Bauer, musí

se rozjet mobilizace průmyslu! To jsou stovky miliard, a statisíce

dělníků, kteří musí postavit továrny, a vyrábět v nich. Tahle válka

bude hodně drahá!

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/volby-prezidentske-rozhovor-s-petrem-pavlem-v-cem-budu-jiny-nez-vaclav-klaus-a-milos-zeman-224704
https://www.fraserinstitute.org/article/nato-60-transformed-or-deformed
https://www.statista.com/statistics/248004/percentage-added-to-the-us-gdp-by-industry/
https://data.worldbank.org/indicator/NV.IND.TOTL.ZS?locations=EU
https://www.statista.com/statistics/1124008/china-composition-of-gdp-by-industry/
https://www.statista.com/statistics/271378/distribution-of-gross-domestic-product-gdp-across-economic-sectors-in-russia/
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Prezident Generál včera: Miloš Zeman bohužel přinesl do naší

politiky hrubost, zákulisní tahy, nevraživost a také dost velkou

hodnotovou degradaci. Leč česká ekonomika funguje nyní pouze

díky Milošovým zahraničním investicím na zelené louce, které

vznikly až po té, co Havlisté zlikvidovali skoro celý český průmysl!

Miloš Zeman, kdysi snad u Šimka s Bubílkovou řekl, že bez průmyslu

není možná existence státu, protože tzv. služby, propagované Havlo-

Ekonomy nic nevyprodukují a nikoho neuživí, když přijde na lámání

chleba! A paradoxně, tak díky Milošově tehdejší politice, když teď

přišlo na lámání chleba, může nyní Česko jako průmyslová evropská

základna vyrábět pro Ukrajinu. Podíl průmyslu na HDP v Česku je

31,21% a za to poděkujte hlavně Milošovi, pane Generále, bez něj

byste neválčili, protože by nebylo čím!

Tzv. očištěný dispoziční příjem na hlavu byl loni už v Pekingu a

Šanghaji 11,795 $ ročně a vytrvale stoupá! (cca 24 tisíc CZK

měsíčně!) Očištěný dispoziční příjem na hlavu, je finanční vyjádření,

kolik peněz zůstane občanovi po zaplacení daní na zabezpečení svých

životních nákladů! Krom Prahy a Středočeského kraje, už všechny

ostatní kraje Česka jsou na tom hůř! A zase, Číňané i USA už vydali

loňskou statistiku příjmu DPI, a Fiala zase nic, a nebo nějak utajeně!

Ani EU raději ještě nezveřejnila ani loňská data! Je z nich zřejmé, že

Čína masivně investuje v západní Evropě, i Maďarsku. V posledních

letech: Koupila třeba výrobce spotřební elektroniky Philips! Staví

nové továrny. Nejvíce investuje ve Velké Británii 80 miliard EUR, v

Německu 30 miliard, ve Francii a Itálii 16 miliard, v malém Finsku 13

miliard, v Portugalsku 6 miliard, v Holandsku 13 miliard, dokonce i v

Lucembursku 2,5 miliardy! Česko je protičínské tak jen 1,9 miliardy,

za rané éry prezidenta Miloše. (grafy a mapy čínských investic v EU

zde) Západní EU získala tyto investice i díky politice českých Tchaj-

wanců, (hlavně Vystrčil, Hříb a Lipavský), ve které hodlá Petr Pavel

okamžitě pokračovat. Kdo tedy bude financovat vznik nových dobře

placených pracovních míst v Česku? Podle Bakalo-novin se prý už

nemá Česko spoléhat na zahraniční kapitál, ale na investice od

samotných Čechů! Tahle myšlenka je opravdu tedy dobrá, jen měla

https://www.statista.com/statistics/369830/share-of-economic-sectors-in-the-gdp-czech-republic/
https://www.globaltimes.cn/page/202301/1284413.shtml
https://www.databaze-strategie.cz/cz/olk/ukazatele-indikatory/cisty-disponibilni-duchod-domacnosti-na-obyvatele-kc
https://ec.europa.eu/eurostat/databrowser/view/sdg_10_20/default/table?lang
https://rhg.com/wp-content/uploads/2022/04/MERICS-Rhodium-Group-COFDI-Update-2022-2.pdf
https://echo24.cz/a/HYZ5U/zpravy-domov-petr-pavel-bude-telefonovat-zelensky-tchaj-wan
https://archiv.hn.cz/c1-67162750-budicek-potrebujeme-se-probudit-cesko-se-musi-zacit-spolehat-na-vlastni-a-ne-jen-zahranicni-investice
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přijít v roce 1990, kdy jsme ještě byli na stejné startovní čáře jako

Jižní Korea, a vlastnili jsme český průmysl! I vláda Jižní Korey se už

pžed pár dny pochlubila, kolik loni získala zahraničních investic – 30

miliard USD, nový rekord! Fiala loňský smutný rekord raději tají!

Nejsou investice, není budoucnost! Není levná energie – nejsou

investice, jak řekl šéf VW Schafer!

Jen loni ztratila EU v Rusku odbytiště vlastního zboží za 38 miliard

EUR, a Rusko toto zboží nahradilo dovozy z Číny, Indie, Turecka a

dalších zemí. Rusko ihned nalezlo nové trhy pro ropu, kterou nemůže

vyvážet do EU. Ruská levná ropa už teče do Indie a Číny. (Zde máte

krásné grafy, kdo kolik z Ruska nakupuje! A opět si povšimněte –

největší odběratel, mazaní Holanďané.) Podle pár dní staré zprávy

poradkyně anglické Sněmovny lordů pro obchody s ropou Caroline

Nakhle, se tzv. sankce na ruskou ropu nijak neprojevily na

schopnostech ruského exportu. Putin si rychle nakoupil flotilu

vlastních tankerů, a ta mu ropu po světě rozváží, sankce na převoz

ruské ropy, tak jen připravily evropské rejdaře a pojišťovny o tučné

zisky. Cena ropy na světovém trhu bude záviset hlavně na čínské

poptávce, čím bude vyšší, tím více vzrostou ceny, protože díky Green

Dealu nejsou připravené nové vrty! Cena ropy se má letos pohybovat

okolo 90-100 USD za Barel, podle banky Goldman Sachs se jen

otevření Číny po Covid letos projeví 1% nárůstu cen + 5USD na barel.

V případě výpadku ruských dodávek – Putin uzavře kohouty, se cena

ropy, ale zvedne až na 380 USD, tvrdí JP Morgan banka! Válečná

ekonomika je nesmírně drahá, že pane Generála?

Tři scénáře, podle čínských expertů:

https://www.koreaherald.com/view.php?ud=20230103000464
https://www.michalapetr.com/map-1559-putin-vcera-prolomil-plynovou-blokadu-evropy-cesko-ma-zbankrotovat-aby-se-nerozpadla-eu-pozaduje-bruselsky-komisar/?preview_id=2567&preview_nonce=5c0c2263f3&post_format=standard&_thumbnail_id=-1&preview=true
https://zhuanlan.zhihu.com/p/599162111
https://www.nationalheraldindia.com/international/russia-beats-eu-embargo-g-7-price-cap-on-crude-with-the-help-of-indian-imports
https://energyandcleanair.org/weekly-snapshot-russian-fossil-fuel-exports-16-to-22-january-2023/
https://www.gisreportsonline.com/r/oil-2023/
https://www.gisreportsonline.com/r/oil-2023/
https://www.globaltimes.cn/page/202301/1284426.shtml
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1. Rusko nebude čekat, až válečná mašinerie NATO vyzbrojí

Ukrajinu, a její vojáci se naučí se zbraněmi i bojovat, ne v nich

jenom dělat Rusům terče, a zaútočí na Ukrajinu, a dobude její

značné území, aby si zajistilo podmínky pro úspěšné mírové

jednání. Ofenzíva musí být úspěšně ukončena nejpozději na

podzim 2023, protože tehdy již bude Ukrajina silně vyzbrojená a

její vojáci připravení. Tím by Rusko muselo muselo zvýšit

válečné úsilí a plně mobilizovat, aby dosáhlo svého cíle.

2. Rusko nedokáže Ukrajinu včas porazit a dojde k ukrajinskému

útoku na Krym. Rusko proto odpoví mohutnou masivní eskalací

konfliktu (asi Číňané myslí jaderné zbraně) a dosáhnou stejného

cíle, ale jinými prostředky.

3. NATO se zapojí do konfliktu na straně Ukrajiny, a nebo jí dodá

nebezpečné zbraně, aby dokázala porazit Rusko. V tom případě

vypukne v Evropě III. světová jaderná válka!

4. Podle čínských expertů je prohlášení předsedy Vojenského

výboru NATO Bauera, že NATO je připraveno na přímou

konfrontaci s Ruskem, ve skutečnosti jen jasným poselstvím

Západu Rusku, že NATO se nebude na Ukrajině přímo

angažovat, dokud Rusko udrží svou Zvláštní vojenskou operaci

mimo území NATO, a tedy že NATO nedodá Ukrajině výzbroj,

která je potřebná k jejímu vítězství.

5. Vzhledem k tomu, že Bauer řekl, že NATO je připraveno na

přímou konfrontaci s Ruskem, je jasné, že NATO se připravuje

na nejhorší scénář podle bodu 3.

Situační zpráva z bojiště: Ruské síly severně od Bachmutu, po

včerejším dobytí vesnice Благодатно, dnes obsadili další vesnici na

západním břehu řeky Bachmutovky, a rychle tak rozšiřují své severní

předmostí. Ruské síly jižně od Bachmutu dokonce překročili kanál

Severský Doněc – Donbas, a jsou už na polovině cesty ke

Konstantynivce (77 tisíc obyvatel). Zdá se tedy, že Ruská ofenzíva

opravdu začíná. (Viz včerejší mapa)
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Nové německé plány: Šéf koncernu Rheinmetall Armin Papperger

včera specifikoval finanční požadavky koncernu, který se má podle

plánu, opět jako za časů führera, stát největší vojenskou továrnou

západního světa! Pro začátek nástupci Kruppa požadují 800 milionů

EUR na výstavbu nové prachárny, někde ve východním Sasku, a 300

miliard EUR (7,5 bilionu CZK, skoro 4 české státní rozpočty), aby

splnil základní objednávky zbraní a munice pro NATO a Ukrajinu!

Celkem hodlají v novém Krupp und Essen opět vyrábět 250 tisíc

nábojů do tanků ročně, a 500 tisíc nábojů do houfnic 155mm! Armin

Papperger oznámil, že 50 miliard EUR i 100 miliard EUR, které už

dostal mu stačí tak akorát, aby do konce roku rozjel linku na náboje

35mm, a vyrobil pár desítek tisíc nábojů 155mm. Jestli si NATO

objednává i výrobu raket do HIMARS, bude chtít další stovky miliard

EUR ročně! Ukrajina potřebuje aspoň 10 000 nábojů 155mm denně,

aby se vyrovnala 1/2 ruské palby. To představuje továrnu produkující

3,65 milionu nábojů 155mm ročně, tedy 7 krát 300 miliard EUR,

https://www.reuters.com/business/aerospace-defense/rheinmetall-eyes-boost-munitions-output-himars-production-germany-ceo-2023-01-28/
https://de.wikipedia.org/wiki/Rheinmetall
https://www.youtube.com/watch?v=1nzLa44lOF4
https://bmpd.livejournal.com/4651825.html
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které požaduje Papperger! Připravte si peněženky – válečná jízda

začíná a bankéři a průmyslníci se už třesou na tučné zisky! Video na

závěr, abyste viděli tu krásu, kterou tyto zbraně v noci vytvářejí!

Je pondělí 30. leden 03.12 ráno, a já Vám velice děkuji za pomoc,

dary i nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu,

ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme

pokračovat v našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než

mobilizovat, ale politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte

se politiky. Už je nejvyšší čas, na jejich výměnu. Také pro jistotu zase

připomínám, že jsem absolventem VPA KG, a tak si na mne, jako na

ostatní absolventy dávejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Zatím, co v Česku včera slavila kavárna své vítězství ve volbách

lokálního prezidenta, který má zajistit, aby bezbolestně přežila

současnou krizi. Svět Česko nezajímalo, a ubíral se svým vlastním

směrem, který se pražské kavárně líbit nebude.

Včera 28. ledna varovala ministryně financí USA Janet Yellenová 

před bankrotem USA do začátku června, pokud Kongres nezvýší

dluhový strop. Jenže Kongresu USA už vládnou republikáni, a nový

předseda Kongresu Kevin McCarthy, který nahradil Nancy Pelosi

známou z letů na Tchaj-wan, požaduje snížení US federálních výdajů

o 130 miliard USD ročně, a další změny. McCarthy byl zvolen

předsedou Kongresu až po značných tahanicích, a až po té, co slíbil,

https://t.me/swodki/221090
https://www.aljazeera.com/program/counting-the-cost/2023/1/28/us-fiscal-standoff-could-the-nation-default-on-its-debt
https://www.drovers.com/news/ag-policy/bank-america-says-us-debt-default-likely
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že donutí vládnoucí demokraty škrtnout výdaje právě o 130 miliard

USD. Bidenova administrativa tak má zaděláno na pěkný problém.

Buď USA přestanou platit své dluhy, a nebo budou muset začít šetřit.

Ušetřit se dá podle expertů jen na sociálních výdajích pro Američany.

Na řadě jsou tak nepopulární škrty v programech, které jsou zásadní

pro seniory, střední třídu a pracující rodiny. Jakmile se ale na

Američanech začne šetřit, budou nespokojení, že se nešetří na

válečných výdajích. Ne nadarmo před pár dny Trump troubil do

světa, že by válku na Ukrajině ukončil za 24 hodin. Státní dluh

Spojených států je nyní šestkrát vyšší, než byl na začátku tohoto

století. Navzdory rostoucím závazkům USA nikdy nesplácely své

platby, okomentovala nynější situaci USA Al-Džazíra. Podle

Goldman Sachs a dalších bankéřů, je letos od roku 2011 nejvyšší

pravděpodobnost, že se splácením US dluhu začnou problémy, a

bankéři, investoři a globalisté už jsou prý nervózní. Wall Street

dokonce už varoval před blížící se katastrofou!

Ani u našich sousedů není klid. Maďarský ministr zahraničí Szijartó

varoval Německo, aby si nezahrávalo s Maďarskou trpělivostí. Putin

v Maďarsku staví jadernou elektrárnu Paks. Její bezpečnostní řízení

ale má podle smlouvy dodat německo-francouzské konsorcium. A

nastal problém. Německá vláda prý nechce dát svolení k výrobě

německých komponentů! Za vším mají stát Zelení! Tak, pozor, až

budeme konečně stavět nové české jaderné reaktory – aby to zase

nějací němečtí Zelení nesabotovali! Levnou elektřinu potřebujeme!

Pár minut po půlnoci ohlásili ruské nezávislé zdroje, které většinou

nedezinformují, že Wágnerovi žoldnéři dobyli malou vesnici

Благодатно! A to má větší význam něž se na první pohled zdá.

Protože jestli Rusové nelžou, a nebo jestli je Ukrajinci z vesnice

nevyženou – tak Rusové severně od Bachmutu poprvé překročili řeku

Bachmutovku, a k obklíčení velmi významné dopravní křižovatky

města Bachmut, jim brání už jen rovná pole, viz mapa na odkaze.

Vzhledem k tomu, že Rusové v posledních týdnech převzali na celé

frontě iniciativu, a soustavnými útoky si vylepšují své nástupní

https://www.cnbc.com/2023/01/19/yellen-says-treasury-is-taking-extraordinary-measures-to-avoid-default-as-us-hits-debt-limit.html
https://www.aljazeera.com/program/counting-the-cost/2023/1/28/us-fiscal-standoff-could-the-nation-default-on-its-debt
https://www.drovers.com/news/ag-policy/bank-america-says-us-debt-default-likely
https://pestisracok.hu/szijjarto-peter-nem-hagyjuk-hogy-a-nemet-kormany-megakadalyozza-a-paksi-bovitest/
https://t.me/rybar/43081
https://www.google.com/maps/@48.2173526,39.1806158,233062m/data=!3m1!1e3
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pozice před Dněpropetrovskem, a jižně i severně Bachmutu, tak se

zdá být pravděpodobné, že brzy začne očekávaná ruská ofenzíva, a to

směrem na Dněpropetrovsk, a po obou stranách Bachmutu směrem

ke Slavjansku. Západní tanky, už tuto bitvu nestihnou, protože do

léta potrvá vycvičit jejich posádky. 

Situační mapa z 28.1. v noci. Čerstvě dobytou vesnici Благодатно,

klíč k obklíčení Bachmutu jsem označil žlutým kosočtvercem.

Ruské zdroje z bojiště tvrdí, že Rusové se nyní naučili používat

Ukrajinskou vojenskou tankovou taktiku, která spočívá v tom, že

tanky jsou na bojišti, co nejvíce skryté, a vyrážejí k boji ve dvojicích a

pouze po podrobném průzkumu bojiště drony, a střílejí pouze na co

https://t.me/rybar/43080
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největší vzdálenost, a na předem drony zaměřené cíle. Touto taktikou

se Rusům podařilo minimalizovat ztráty svých tanků. Taktiku se

naučili od několika zbylých ukrajinských tanků s velmi

profesionálními osádkami, které takto bojují u Doněcka. Zvládnout

tuto taktiku na mistrovské úrovni prý ale trvá celé měsíce i

vycvičenému tankistovi. Jeden Ukrajinský tank dokonce Rusy tak

sere, jak je dobrý, že na jeho velitele vypsali prémii. Tanky, které tuto

taktiku nezvládnou, čeká smutný osud – 16 minut na jeden tank, a

konec! Chce-li na dnešním bojišti osádka tanku přežít, musí se prý

chovat úplně stejně jako odstřelovači. Kdo se to nenaučí, rychle

zemře. Rusové to už pochopili. Na tomto odkaze uvidíte video

záznam, jak smutně dopadly nevycvičené osádky 4 ukrajinských

tanků T-72, a 20 holandských bojových vozidel YPR-765, když padly

do léčky jedinému ruskému tanku s veteránskou osádkou! Ukrajinci

při nečekaném střetu dokonce propadli panice, a začali se ostřelovat

navzájem! Ten, kdo je poslal do útoku nevycvičené, je má na

svědomí. A nebo postupuje podle Žukovovy brutální ale úspěšné

taktiky z konce léta 1941 – obětovat ruskou krev v sebevražedných

útocích za spotřebování německé munice a pohonných hmot, a tak

získat čas, pro  vytvoření a vycvičení záloh, a zpomalit německý

postup na Moskvu přetížením německých zásobovacích kapacit,

které nebyly schopné při odrážení sebevražedných útoků vystřílenou

munici a spotřebované PHM nahrazovat. Dodnes se přitom vedou

spory, zda Žukov s tímto efektem svých útoků počítal, a nebo prostě

jen nic, než brutálně útočit, neuměl. Ať o bylo jakkoli, Rusům i nám

to zachránilo hlavy na krcích, a měli bychom jim to započítat k dobru

i dnes.  

Nehledě na válečnické choutky vítězů českých voleb to vypadá na

uzavření míru, protože prý už 80% Němců, tuto myšlenku

podporuje. V německé vládní koalici to už vře. USA a NATO požadují

po zemích EU vyšroubovat vojenské výdaje na 3% HDP, protože USA

musí začít šetřit. (Česko zatím vydávalo 1,6%)! Německé vládní

strany SPD, a FDP se postavili na odpor. V Česku v koalici asi žádný

https://t.me/rybar/43037?single
https://cs.wikipedia.org/wiki/AIFV
https://pestisracok.hu/a-nemetek-80-szazaleka-befejezne-a-haborut-az-sem-baj-ha-nem-ukrajna-gyoz/
https://twitter.com/thorstenbenner/status/1619346831988887555
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odpor nevznikne, a výdaje se budou šroubovat, aby bylo na válku.

Jenže čím ví se budou šroubovat, tím víc lidí bude s vládou

nespokojeno, a bude protestovat.  

V Česku se včera slavilo, jak to generál natřel Babišovi. Jenže pozor.

Generála volilo jen 40,9% voličů, přesně jak jsem předpověděl v

tomto pořadu 5 dní před volbami, a Babiše volilo jen 29,3% všech

voličů. 29,8% voličů k volbám nepřišlo. Výsledek včerejších

prezidentských voleb je tak přesným naplněním tzv. Toddovi poučky,

podle které volby v Evropě bude vyhrávat vždy 43% chytrých a

bohatých občanů, který přijdou k volbám a podpoří předem

vybraného kandidáta, proti 57% chudých a méně vzdělaných občanů,

kteří se ale nikdy nedomluví, a nepodpoří jediného kandidáta. 

Výsledek českých voleb je důkazem platnosti Toddovi poučky: 40,9

Generál, 29,3% Babiš, 29,8% voličů nehlasovalo! Tedy vládní

kandidát 41%, ostatní 59%!

A z toho vyplývá, že jakmile začne Fiala utahovat šrouby výdajům pro

občany, aby vyšrouboval válečné výdaje podle požadavků NATO a

USA, a snížil strukturální deficit Česka, aby vyhověl bankéřům, bude

ve společnosti stále větší počet nespokojenců, a ten se brzy projeví!

Vláda má velmi malou podporu pouhých 41% občanů, a to je hlavní

výsledek včerejších voleb, o kterém raději nikdo moc nahlas nemluví!

Všichni nespokojení, kteří chtějí odvetu za včerejší prohru, mají v

tomto pořadu demokratický a spravedlivý návod, jak jí mohou

docílit. 

Je neděle 29. leden 05.13 ráno, a já Vám velice děkuji za pomoc, dary

i nápady. Jen díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v našich

analýzách. Doufám tak, že ani letos na nás nezanevřete. Gargamel. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

https://www.youtube.com/watch?v=143G04xcP10
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/volby-prezidentske-2023-online-vysledky-224420#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest208_reklama_na_4_pozici_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://www.svobodny-vysilac.cz/2023-01-19-studio-helen-komentare-ans-k-aktualnimu-deni/
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Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Na 31. ledna 2023 je od 09.30 svolaná do sálu Spaak 5B1

Europarlamentu velká konference o konečném rozdělení Ruska,

které bude provedeno po vítězství ve válce!

Ve zvacím textu na konferenci konanou pod záštitou EU se píše: Je

naivní si myslet, že Ruská federace po konečné porážce zůstane ve

stejném ústavním a územním rámci. Nikdy v historii se nestalo, aby

takto centralizovaná říše, podmaňující si tolik národů, zůstala po

porážce v klíčové válce nezměněna….Rozbití Ruské federace přinese

nezpochybnitelné výhody Evropě i Střední Asii v oblasti

bezpečnosti, včetně energetické bezpečnosti, a ekonomiky! …Uvnitř

Ruské federace mohou vzniknout nové prozápadní státy, které posílí

stabilitu v několika regionech Evropy a Eurasie. Nejsou žádné

takové věci jako ruský plyn, ropa, hliník, uhlí, uran, diamanty, obilí,

lesy, zlato atd. Všechny tyto zdroje jsou tatarské, baškirské, sibiřské,

karelské, oiratské, čerkesské, burjatské, sachské, uralské, Kubanské,

https://www.euractiv.com/section/politics/opinion/the-dissolution-of-the-russian-federation-is-a-far-less-dangerous-than-leaving-it-ruled-by-criminals/
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Nogaiské atd.  Evropský parlament a mnoho dalších parlamentů po

celém světě označilo Ruskou federaci za teroristický stát. Takové

uznání má určité důsledky. Tato teroristická organizace, i když ji

mnozí považují za impérium, by měla být zrušena! Představitele

více než 20 národů Ruské federace, se sejdou v Bruselu v

Evropském parlamentu, aby projednal vyhlídky na dekolonizaci a

deimperializaci Ruské federace. Připojte se k této důležité diskusi,

více informací najdete na webu skupiny ECR .

Členové skupiny ECR, která konferenci svolala jsou za Česko – Petr

Fiala (ODS, předseda vlády), za Slovensko – Richard Sulík (SaS, do

13. září 2022 místopředseda vlády Slovenska.)

Pro Čechy bude jistě zajímavé, že v 16.30 na konferenci o rozdělování

Ruska a jeho přírodního bohatství vystoupí s proslovem Rainhard

Kloucek (foto dole), který je v Panevropské Unii zástupcem tzv.

prezidenta Karla von Habsburg! K Panevropské unii má blízko i

předseda ODS, která je součásti strany ECR! Pokud se podíváte na

tento odkaz, zjistíte s kolika “zajímavými” významnými Čechy a

Slováky je Rainhard Kloucek přátelí.

https://ecrgroup.eu/event/the_imperial_russia_conquer_genocide_colonisation
https://cs.wikipedia.org/wiki/Richard_Sul%C3%ADk
https://www.paneuropa.at/ueber-uns/praesidium/
https://www.facebook.com/rainhard.kloucek/friends
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Foto: Rainhard Kloucek, zástupce (KASSIER UND

GENERALSEKRETÄR) prezidenta Panevropské unie Karla von

Habsburg, (moc pěkné fotečky zde) který vystoupí v 16.30 s

proslovem na konferenci o rozdělení Ruska jeho přírodního

bohatství, konané pod záštitou koalice evropský stran ECR (třeba

ODS a SaS), a EU v Bruselu 31.1.  K Panevropské Unii měl vždy

blízko i Petr Fiala, Jiří Kobza (Okamura, SPD) ho za to nazval Sluha

Calergiho Panevropy a v tomto článku popsal historickou spřízněnost

Petra Fialy s Panevropskou unií, jejíž byl nejvyšším členem! (Fotky

Petra Fialy s Habsburkem)

https://www.facebook.com/rainhard.kloucek
https://de.wikipedia.org/wiki/Karl_Habsburg-Lothringen
https://www.karlvonhabsburg.at/
https://en.wikipedia.org/wiki/European_Conservatives_and_Reformists
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Jiri-Kobza-Petr-Fiala-jako-sluha-Calergiho-Panevropy-688537
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Je-zle-Po-internetu-koluji-fotografie-predsedy-ODS-na-ktere-by-mozna-nejradsi-zapomnel-582280
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Kdo se nepoučí z historie, je odsouzen ji opakovat – je moje oblíbené

rčení. 28. července 1914 vyhlásil Franz-Josef I Habsburský První

světovou válku, protože Srbsko se nechtělo nechat rozdělit, a Rusko

mu přišlo na pomoc! 31. ledna 2023, bude zástupce Karla von

Habsburg, vnuka posledního rakousko-uherského císaře Karla I, 

Rainhard Kloucek promlouvat v Europarlamentu o tom, jak a mezi

koho je třeba rozdělit Rusko, po té co bude poraženo ve vítězné válce!

To nemůže skončit jinak než III. světovou jadernou válkou! Protože

Rusové se nenechají rozdělit, stejně jako se nenechali zotročit! EU

dopadne stejně jako Rakousko-Uhersko – rozpadne se, doufejme, že

dřív, než přiletí ruské rakety!

Navíc celá tato konference nažene Rusku otevřené spojence Čínu,

Indii, řadu Afrických i Arabských zemí, protože jejich vlády ihned

pochopí, že po rozdělení Ruska by přišlo na řadu rozdělení jejich

zemí – i ony jsou, jako Rusko, tvořeny mnoha národy, a podle

zvacího textu na konferenci, nemají Indie, Čína, Nigérie a řada

dalších zemí nárok na suroviny a zdroje ukryté na svém území, ale

nárok mají různé národy, které na těchto územích žijí a jsou součástí

jejich států. I tam by tedy po rozdělení Ruska mohly vzniknout nové

samostatné prozápadní státy, které mají hlavně sloužit zajištění

https://de.wikipedia.org/wiki/Karl_I._(%C3%96sterreich-Ungarn)
https://ecrgroup.eu/event/the_imperial_russia_conquer_genocide_colonisation
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potřeb Evropy! Putin se musí v Kremlu smát, až se zdi třesou. Tahle

konference je stejný dar Rusku, jako když Hitler vyhlásil válku USA,

a urychlil tak vstup USA do války v Evropě, a svoji porážku! Fiala

musí být úplný blázen, když nechá ODS, aby tuhle politiku

podporovala!

Je sobota 3. leden 05.00. Dnes jsem se s analýzou natrápil. V pondělí

jsem byl hostem v diskusním pořadu o volbách a ukrajinské válce.

Najdete jej zde. Ve čtvrtek jsem byl hostem na Svobodném vysílači,

pořad najdete zde. 

Velice Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Jen díky tomu můžeme i

v současné krizi přinášet stále nové analýzy. Gargamel.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Včera večer Al-Džazíra, snad jako jediné velké médium na Západě,

zveřejnila plný text varování zemím NATO, které tento týden na

konferenci o bezpečnosti a spolupráci v Evropě, konané ve Vídni,

pronesl vedoucí ruské diplomatické delegace Konstantin Gavrilov.

Gavrilov oznámil: Jestli Washington a nebo nějaká země NATO

dodá Ukrajině zbraně schopné zasáhnout mírumilovná města

hluboko uvnitř Ruska a pokusí se (Ukrajina?) obsadit území, která

ústavněprávně patří Rusku (tedy i Donbas, Dněpropetrovsk,

Luhansk a Krym), donutí to Moskvu k tvrdé odvetné akci! Tak nám

potom neříkejte, že jsme Vás dopředu nevarovali.

https://www.youtube.com/watch?v=143G04xcP10
https://www.svobodny-vysilac.cz/2023-01-19-studio-helen-komentare-ans-k-aktualnimu-deni/
https://www.aljazeera.com/news/2023/1/26/russia-nato-war-involvement-growing-with-arms-to-ukraine
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Al-Džazíra zároveň včera citovala Sergeje Karaganova, poradce

Jelcina a donedávna i Putina.  Karaganov Al-Džazíře potvrdil, že

dodávky zbraní NATO by mohly vyústit v možnou vojenskou odvetu

proti zemím, které je dodávají! Karaganova slova, znějí o to

zlověstněji, že je tvůrce tzv. Karaganovy doktríny, kterou dnes Putin

na Ukrajině realizuje.

Sergej Karaganov, tvůrce tzv. Karaganovy doktríny, poradce Jelcina i

Putina, varoval 26.1., že Rusko asi provede odvetné údery na země

dodávající zbraně Ukrajině! Zdroj foto Chatham House, London.

Situace je o to zlověstnější, že Nina Chruščovová, vnučka a genetická

pravnučka Nikity Chruščova, která nyní spolupracuje s Georgem

Sörosem, už 25. ledna varovala, že ukrajinský prezident Zelenský by

se mohl stát terčem atentátu, pokud by se pokusil o nějaká mírová

jednání s Ruskem! Chruščovová uvedla ve svém článku řadu případů

politiků, kteří byli za svá mírová jednání zavražděni, a potvrdila, že

Zelenský, který svoji popularitu vsadil na slib vyhnání Rusů z celého

bývalého území Ukrajiny, nemůže nyní svoji politiku bez rizika své

vraždy změnit! Prý mu dokonce hrozí, že bude (stejně) ve funkci

https://www.aljazeera.com/news/2023/1/26/russia-nato-war-involvement-growing-with-arms-to-ukraine
http://ekmair.ukma.edu.ua/bitstream/handle/123456789/24412/Kuzio_Russian_Nationalism_and_the_Russian-Ukrainian_War_autocracy_orthodoxy_nationality.pdf
https://www.flickr.com/photos/chathamhouse/18452569479/
https://en.wikipedia.org/wiki/Nina_L._Khrushcheva
https://www.project-syndicate.org/commentary/ukraine-negotiate-with-russia-personal-risk-by-nina-l-khrushcheva-2023-01
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nahrazen ukrajinskými generály! Podle Chruščovové musí ti, kteří

uvažují o míru s Ruskem pevně stát za Zelenským, a vymyslet plán,

jak jej ochránit před vrahy, a jak Ukrajině kompenzovat ztráty území

a majetku, a jak jí poskytnout bezpečnostní záruky.

O míru se ovšem spíš neuvažuje. Včera Estonsko vyzvalo Německo,

aby vydalo svolení k předání estonské kazetové munice 155 mm

vyrobené v Německu Ukrajině! Kazetová munice je zakázaná

konvencí, a tuto konvenci Německo ratifikovalo, stejně jako Česko.

Podle článků b, c, úmluvy Německo ale tento souhlas vydat nemůže.

Estonsko a Ukrajina, tak nutí Německo k porušování jeho

mezinárodních závazků. Kazetová munice byla konvencí, která je

platná pro její signatáře, zakázaná z jediného důvodu, protože

absolutně nejvíce zabíjí civilisty!

Pokud Ukrajina začne na bojišti používat kazetovou munici 155mm,

nemůže jí už Slovensko dodávat houfnice 155mm, protože by

porušilo konvenci o kazetové munici, kterou ratifikovalo. Ta ve svém

textu zakazuje signatářské zemí úmluvy, jakkoli pomáhat jiné zemi,

aby tuto kazetovou munici používala. Protože se tato munice

odpaluje z děl ráže 155mm, je zakázanou pomocí tato děla i dodávat!

Paradoxně, tak používání kazetové munice Ukrajinou, zakazuje

signatářským zemím konvence – většina zemí NATO, jakkoli

pomáhat zemím, které tuto munici používají, při jejím používání!

Typicky dodávkami děl, která ji mohou odpalovat!

Ukrajině dodané nejnovější US houfnice M777 ráže 155mm se navíc

na bojišti ukázaly jako snadná oběť ruských dronů. Váleční plánovači

NATO si naivně mysleli, že tyto NATO houfnice, které mají delší

dostřel než starší typy ruských houfnic, která Rusko masivně na

Donbase používá, díky svému dostřelu, snadno ruské houfnice zničí.

Leč, jak se rychle ukázalo, ruská strategie vůbec nepočítala, že tyto

dalekonosné NATO houfnice bude na Ukrajině ničit ruské

dělostřelectvo, ale že je budou ničit malé ruské speciální zabijácké

drony – viz video. Navíc se nejlepší jednotky ukrajinské protivzdušné

obrany ukázaly neschopné přežít v blízkosti fronty, (video), a jsou

https://www.unian.net/?_gl=1*1younp2*_ga*ODA3NTkxMzYzLjE2NDU4ODEzNTc.*_ga_JLSK4Y8K67*MTY3NDc4MjI0MC4xMjQuMC4xNjc0NzgyMjQwLjYwLjAuMA..*_ga_P6EEJX21DY*MTY3NDc4MjI0MC4xMjUuMC4xNjc0NzgyMjQwLjYwLjAuMA..
https://en.wikipedia.org/wiki/Convention_on_Cluster_Munitions
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-slovenko-dodalo-ukrajine-dalsi-houfnice-zuzana-2-40411003
https://en.wikipedia.org/wiki/M777_howitzer
https://t.me/rybar/43021
https://t.me/rybar/43026
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také velmi snadno ničeny ruskými drony! (Video.) Není potom už

divu, že velký zastánce Zelenského pojetí války do posledního

Ukrajince, jeho bývalý poradce, Arestovič, najednou změnil názor, a

nyní prý tvrdí, že porážka Ruska je už velmi nepravděpodobná!

Tak už aby byl mír, že?!

Je pátek 2. ledna 04.18. V pondělí jsem byl hostem v diskusním

pořadu o volbách a ukrajinské válce. Najdete jej zde. Včera jsem byl

hostem na Svobodném vysílači, pořad najdete zde. 

Velice Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Jen díky tomu můžeme i

v současné krizi přinášet stále nové analýzy. Gargamel.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu.

Dobrý den, dnes ve čtvrtek 26. ledna jsme diskutovali na Svobodném

vysílači. K poslechu se přesměrujte zde.  Mějte se a děkuji za

pochopení. Gargamel.

 

 

https://t.me/rybar/43025
https://twitter.com/i/status/1617045723622805509
https://www.youtube.com/watch?v=143G04xcP10
https://www.svobodny-vysilac.cz/2023-01-19-studio-helen-komentare-ans-k-aktualnimu-deni/
https://www.svobodny-vysilac.cz/2023-01-19-studio-helen-komentare-ans-k-aktualnimu-deni/

